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මස්කෙළිය ප්රාකේශීය සභාකේ 2022.07.12 දින පැවති මහා සභාකේ වාර්තාවයි. 

 

2022.07.12 වන දින පෙ.ව 09.30 ට ෙමණ ගරු සභාෙතිනි ජී.පසන්බගවල්ලි මැතිතුමියපේ 

ප්රධානත්වපයන් සභා කටයුතු ආරම්භ කරන ලදී. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

අද දින සභා රැස්වීම සඳහා ෙැමිණ සිටින ඔබ සියලුම පදනා ඉතාමත් ආදරපයන් පිළිගනිමින් ආගම 

සිහි  කිරීපමන් අනතුරුව අද දින සභා කටයුතු ආරම්භ කර සිටින අතර මීළඟට ෙසුගිය සභාපේ 

වාර්තාව සභා අනුමැතිය සඳහා ඉදිරිෙත් කරමි. 

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු සභාෙතිතුමියනි, ෙසුගිය සභා රැස්වීපම්දී මා විසින් ඉදිරිෙත් කරන ලද ප්රීමා නිපයෝජිත 

ආයතනය පිළිබඳ වූ පයෝජනාවට අනුව පයාමුකර ඇති ිපිපේ පිටෙතක් ලබා පදන පලසට ඉල්ලලා 

සිටිමි. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

එම ිපියට සමහර ගරු මන්ීවරුන් තවමත් අත්සන් කර නැහැ. 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පමය එක්තරා හදිසි පයෝජනාවක්. පයෝජනාව ඉදිරිෙත් කර මාසයක් ෙමණ ගත පවනවා. 

වයාොරිකයින්පේ ිපියත් ලබා දී තිපබනවා. රැස්වීමක් ෙැවැත්ුවා. නමුත් පමපතක් ිපිය පයාමු 

පනාකිරීම වැඩි ප්රමාදයක් පවනවා. 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

ිපිය සකස්ව කර තිපබනවා. තවත් සමහර ගරු මන්ීවරුන් අත්සන් පනාකළ නිසා පයාමු කපේ 

නැහැ. 

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප)  

ඒ සම්බන්ධපයන් නගරපේ සිටින සියළුම පවපළන්දන් පමය අත්සන් කර තිපබනවා. අනිත් එක 

සභාපේ මන්ී කණ්ඩායමද අත්සන් කර තිපබනවා. එදා අපි කළ රැස්වීපමහිද ෙැමිණි අය ෙවසා 

සිටියා සමුෙකාරය සඳහා ප්රීමා පවළඳ නිපයෝජිතභාවය ලබා පදන්න කියා. ඉතින් පමය සමුෙකාරය 

සඳහා ලබා දුන්නා නම් අෙට ගැටළුවක් නැහැ. දැන් තනි පුද්ගලපයක් තබාපගනපන් ගබඩා 

කරපගන සිටින්පන්. පමහි ොරිපභෝගිකයන්පේ ෙැත්පතන්ද ප්රශ්න තිබුණා. නමුත් පමපතක් එය 

අත්සන් කර පනායැුපේ නම් මාව විහිළුක් වපේ පවනවා. දැනට මාසයක් පවනවා. අෙපේ 

කාර්යභාරය ප්රමාද වන විටයි ප්රශ්න මතු වන්පන්. පමය අතයාවශ්ය පදයක්. අද හරි අත්සනක් පයාදා 

ිපිය පයාමුකර මට පකාපියක් ලබා පදන්න.  

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ක්රමපේදයක් අවශ්ය නිසා තමයි ෙසුගිය සභා වාරපේදී පම් පිළිබඳව සාකච්ඡා කර අපි තීරණයක් 

ලබා ගත්පත්. ගරු මන්ීවරුන් අත්සන් පනාකළ නිසා ිපිය තවමත් පයාමු කර නැති බවට 

සාමානයපයන් ෙැවසීම ඉතාමත් ප්රමාදයි පන්ද? අවශ්ය  ස්වථානවලට  ිපිය ලැබී තිබුණා නම්  ඒ 

සඳහා ක්රියාමාර්ග ලබා ගන්නවා. ඒ සමගම ෙසුගිය මාසපේ මපේ කතාපේදී විනාඩි 20 ක් මම කතා 

කර තිබුණා. හඩ ෙටිගත කිරීමත් මා ළඟ තිපබනවා. මස්වපකළිය නගරපේ දකින්නට තිපබන ප්රශ්න 
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රාශියක් හඳුන්වා දී මම කතා කළා. ඒ කිසිවක් වාර්තාවට ඇතුළත් පවලා නැහැ. ඒ සියල්ලල 

වාර්තාවට ඇතුළත් කර ගන්න. කිරිපිටි ෙැකට් කඩලා විකිණීම, ෙැම්ෙර්ස්වවල මිල වසා ස්වටිකර් 

ඇලීම, සහල්ලමිල, පිටි ප්රශ්නය ආදි පබාපහෝ ගැටළු සම්බන්ධපයන් මා කථා කර තිපබනවා. 

ොරිපභෝගික අධිකාරිය පවත ිපි පයාමු කරලත් තවම ආපේ නැහැ. වැදගත් කරුණු වාර්තාවට 

ඇතුළත් කර ගන්න. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

ඔබතුමා කතා කළ පබාපහෝ කරුණු වාර්තාවට ඇතුළත් කර තිපබනවා. 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

අපි මීට පෙර සාකච්ඡා කළ ෙරිදි ලංකා විදුිබල මණ්ඩලය, පවළඳ සංගමය, පොිස්ව ස්වථානය ආදී 

ආයතන සම්බන්ධ කරපගන ක්රියා කළ යුතුයි. ෙළමු රැස්වීම ඉතා සාර්ථකව අවසන් ුණා. සියලු 

පදනාම ෙැමිණ සිටියා. සියලු පදනාම කැඳවා සාකච්ඡා කර ඒ සඳහා ක්රියාත්මක ුපණ් නැතිනම් ඒ 

අය පමානවද හිතන්පන්. 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

පහාඳයි, අපි  කඩිනමින් ිපිය පයාමු කරමු. 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

2022.06.13 දිනැති සභා රැස්වීපම්දී ලබා ගන්නා ලද තීරණ වලට අනුකූලව ිපි පයාමු කළ යුතු 

ස්වථානවලට ිපි පයාමු කරන පලසටත්, අවශ්යය ක්රියාමාර්ග ලබා ගන්නා පලසටත් ඉල්ලලා සිටින 

අතර ෙසුගිය සභා වාරපේ සභා වාර්තාව නිවැරදි බවටත් මම පයෝජනා කරමි. 

 

ගරු මන්ී කේ.නිතයානන්දන් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

එම පයෝජනාව මම ස්විර කරමි. 

 

 

 

 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

මීළඟට මාපේ විපශ්ෂ පයෝජනාපේ සඳහන් ෙරිදි, මපර් ප්රපද්ශ්පේ සිට විශ්ාල ෙැමිණිි පතාගයක් 

ලැපබමින් තිපබනවා. වලදල, ගැටස්ව, රාජමපල්ල, මපර්, ප ාරස්ව ආදි ප්රපද්ශ්වල ජනතාව බස්ව ගාස්වතු 

වැඩිපයන් අය කිරීම පිළිබඳව ෙැමිණිි ඉදිරිෙත් කර තිපබනවා. ිපිත් පයාමුකර තිපබනවා. පම් 

පිළිබඳව අපි ඩිපෙෝව සමග කතා කර තිපබනවා. මපර් දක්වා ධාවනය වන ශ්රී ලංගම බස්ව පස්වවාව 

සුපුරුදු ෙරිදි පයදීමට පොපරාන්දු ී තිපබනවා. පම් පිළිබඳව අදාල පකාට්ඨාශ්පේ ගරු 

මන්ීවරුන්පේ ද අවධානය පයාමු කරන පලසට ඉල්ලලා සිටිමි. 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ෙසුගිය කාලවලදී මටත් පම් පිළිබඳව ෙැමිණිි ඉදිරිෙත් කර තිබුණා. බස්ව ගාස්වතුව රු. 400.00 යි, රු. 

250.00 යි, රු. 280.00 යි කියලා අයකරනවාලු. ොරත් දැන් කාෙට් කර තිපබනවා. කි. මී. 14 ක් සඳහා 

ගාස්වතුව පකාෙමණ ද කියලා ෙරිශීලනය කර එහි ධාවනය වන වාහන 05 ක රියදුරන් කැඳවා 

තීරණඅංෙ 01 

2022.06.13 දිනැති සභා වාර්තාව නිවැරදි බවට සභාව විසින් ඒකමතිකව පිළිගන්නා ලද අතර 

එම සභා වාර්තාව සභා සම්මත විය.  

සභා සම්මත විය.  
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දැනුවත් කිරීමක් කරන්න. ඒ ප්රපද්ශ්වල සිට මස්වපකළිය නගරය දක්වා ොසල්ල ශිෂයයන්ද 

ෙැමිපණනවා. ෙේ පන්ද? 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

පමම කාරණාව සම්බන්ධපයන් මම මධයම ෙළාපත් ගමනාගමන අධිකාරී සමග කථා කළා. ිපියක් 

පයාමු කරන පලසට ෙැවසුවා. 

ගරු මන්ී එස්.සුබ්රමනියම් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පමම කාරණාව සම්බන්ධපයන් මාපේ අදහස්ව ඉදිරිෙත් කිරීමට කැමැත්පතමි. දැනට ෙවතින 

තත්ත්වය මත ගාස්වතු වැඩි කළ යුතු නමුත් පකාවිඩ් කාලපේදී මගින් 50 ක් ෙමණක් ප්රවාහනය 

කිරීමට යටත්ව අනුමැතිය ලබාදී ගාස්වතු වැඩිකිරීම් සිදුකලා. එකී ක්රමය ඉවතලා දැනටමත් එම 

ගාස්වතු ෙදනම් කරගනිමින් ගාස්වතුව වැඩිකරනු ලබනවා. දැනට එක බස්වරථයක බස්ව තුනක මගීන් 

රැපගන යනු ලබනවා. ඒ සමගම ත්රිපරෝද රථ රියදුරන් පිළිබඳව ද කරුණු කිහිෙයක් සඳහන් කළ 

යුතුයි. ඉස්වසර පමහි සිට කැස්වකීබන් වලට යන්න රු.100.00 ක්, රු.150.00 ක් අයකලා. ෙසුගිය සතිපේ 

එක් අපයක් රුපියල්ල රු.1000.00 ක් අය කර තිපබනවා. ීපරෝද රථ හිමියන්පේ ක්රියා කලාෙය වැරදි 

පලසටයි දකින්පන්. එය ජනතාවට විශ්ාල වශ්පයන් බලොනවා. වැඩිකිරීම කුරුවත් පිළිගන්පන් 

නැහැ. බ්රුන්ස්වවික් වලට රු.2000.00 ක් ඉල්ලලනවා. දැනටමත් වැටුෙ අඩුයි. එයින් ීපරෝද රථයක් 

සඳහා රු. 2000.00 ක් දුන්පනාත් බඩු මිලදී ගන්පන් පකාපහාමද?. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

ගරු මන්ීතුමනි, ීපරෝද රථ ගාපල්ල සිටින අය කැඳවා අපි කතා කළා. සමහරුන් වාහනපයන්  

බහින  පලසටත්  පම්ක තියා ගන්නා පලසටත් කියන බවට ඒ අයම ෙවසනවා. 

ගරු මන්ී එස්.සුබ්රමනියම් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

සමහර අය කරන පද්වල්ල පොදුපේ සඳහන් කරන්න බැහැ. සභාපවන් ියාෙදිංචි කරන ලද ත්රිපරෝද  

රථ තිපබනවා. රථගාපල්ල ියා ෙදිංචි වූ අය සඳහා ප්රමුඛතාවය ලබාදී ඉන්ධන ලබා දීමට අපි ක්රියා 

කළ යුතුයි. සභාපේ ියාෙදිංචි වූවන්පේ නාම පල්ලඛනයක් ලබා දුන්පනාත් ඒ අය ගිහින් ඉන්ධන ලබා 

ගනීවි. කුියට සිටින අය එන්පන් නැහැ. නීතිය ක්රියාත්මක කිරීමට අවස්වථාවක් ලැපබනවා. 

සභාවටත් ගරුත්වයක් ලැපේවි. පමය රක්ෂාවක් වශ්පයන් සිදු කරපගන  යන අයට පමයින් 

ආරක්ෂාවක් ලැපබයි. 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

සභාෙතිතුමියනි, පම් සම්බන්ධපයන් මම සමූෙකාර සමිතිපේ සභාෙතිතුමා සමඟ දුරකථන 

මාර්ගපයන් කතා කළා. මස්වපකළිය අෙපේ සභාවට අයිති ීපරෝද රථගාපලහි ීපරෝද රථ සඳහා 

ෙළමු තැන ලබාපදන්න කියා මා ෙවසා සිටියා. එතුමා පොපරාන්දු වූවා ඉන්ධන ෙැමිණි විඟස 

මස්වපකළිය සභාව යටපත් තිපබන ීපරෝද රථ සඳහා මුල්ලතැන පදමින් ඉන්ධන ලබාපදන බවට. 

ඉන්ධන ලබාදුන් ෙසු පගාස්ව ඒවා ඉවත්කර නැවත ඉන්ධන ලබා ගැනීම සඳහා පනාෙැමිපණන 

පලසද ඉල්ලලා  සිටියා. සම්ූර්ණපයන්ම ඔුන්හට මුල්ලතැන ලබාපදන බවටද එතුමා විසින් පිළිගනු 

ලැබුවා.   
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ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

මීළඟට සභාවට ලැබී ඇති ිපි සහ ෙැමිණිි ඉදිරිෙත් කරන පලසට ඉල්ලලා සිටිමි. 

ලිපි අංෙ 01 

පයාමු කරන්නා - ෙළාත් ොලන සහකාර පකාමසාරිස්ව කාර්යාලය. 

විෂය - 2022 අපේල්ල මස සභා  වාර්තාපේ නිරීක්ෂණ ිපිය. 

 

ගරු මන්ී පී.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පමම කාරණාවන් පිළිබඳව ෙසුගිය සභා වාරවලදී දීර්ඝ සාකච්ඡාවන් සිදුකළා. මපේ කතාපේදී 

පමම කාරණාව පිළිබඳව මම ඉතාමත් ෙැහැදිිව සඳහන් කර තිබුණා. ෙළාත් ොලන සහකාර 

පකාමසාරිස්ව කාර්යාලපයන් ලැබී ඇති ිපිය සහ සභා වාර්තාව බැලුපවාත් එය පහාඳටම ෙැහැදිි 

පවයි. අපි සිදු කළ පද් වැරදි බවට අපිට පහාඳටම ෙැහැදිි පේවි. සභාපවන් පෙන්වා දුන් කරුණු 

පිළිබඳව කඩිනමින් ක්රියාත්මක ී තිබුපණ් නම් පවන පකපනක් පම් පිළිබඳව පෙන්වාදීමට 

අවශ්යතාවයක් මතුපවන්පන් නැහැ. විපශ්ෂ සභාවක් කැඳවා පම් සඳහා තීරණයක් ලබාපගන 

තිබුපණ් නම්, පමතරම් තර්ක කිරීමට අවශ්ය  පවන්පන් නැති බව මම එදාම ෙවසා සිටියා. ඉදිරි 

කාලපේ දී පහෝ සභාව විසින් ලබා ගන්නා තීරණ සඳහා කඩිනමින් ක්රියාත්මක වන පලසට ඉල්ලලා 

සිටිමි. 

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ෙළාත් ොලන සහකාර පකාමසාරිස්ව තුමාපේ ිපිපේ පිටෙත් ගරු මන්ීවරුන් පවත ලබා පදන්පන් 

නම් සුදුසු බවට මා අදහස්ව කරමි. 

 

ලිපි අංෙ 02 

පයාමු කරන්නා - ෙළාත්ොලන සහකාර පකාමසාරිස්ව කාර්යාලය. 

විෂය - 2022 මැයි මස සභා රැස්වීම් වාර්තාපේ නිරීක්ෂණ ිපිය. 

ලිපි අංෙ 03 

පයාමු කරන්නා - ෙළාත් ොලන සහකාර පකාමසාරිස්ව කාර්යාලය. 

විෂය - සභාව සතු ඉඩම් ෙවරා ගැනීම සම්බන්ධව. 

ලිපි අංෙ 04 

පයාමු කරන්නා - ජාතික විගණන කාර්යාලය. 

විෂය - මස්වපකළිය ප්රාපද්ශීය සභාපේ 2021.12.31 දිපනන් අවසන් වර්ෂය සඳහා වූ මූලය ප්රකාශ්න                 

            පිළිබඳව 2018 අංක 19 දරණජාතික විගණන ෙනපත් 11(1) උෙ වගන්තිය ප්රකාර     

            විගණකාධිෙති සමපිණ්ඩන වාර්තාව  විගණනය පිළිබද වූ ිපිය. 

 

 

ලිපි අංෙ 05 

පයාමු කරන්නා - වලදල වතුයාපේ මහජනතාව. 

විෂය - පෙෞද්ගික ගමනාගමන බස්ව පස්වවාව පිළිබඳ වූ ිපිය. 
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ලිපි අංෙ 06 

පයාමු කරන්නා - විෂයභාරකරු, මස්වපකළිය ප්රාපද්ශීය සභාව. 

විෂය - අයවැය සඳහා මහජනතාවපේ අදහස්ව හා පයෝජනා ලබා ගැනීම සම්බන්ධව. 

 

 

 

 

 

ලිපි අංෙ 07 

පයාමු කරන්නා - විෂයභාරකරු, මස්වපකළිය ප්රාපද්ශීය සභාව. 

විෂය - වාහන අංක RA- 9713 ට්රැක්ටර් රථය හා 252-6523 අංක දරණ කැේ රථය අලුත්වැඩියාව 

පිළිබඳ වූ ිපිය. 

 

 

 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

මීළඟට මුදල්ල  සහ අපනකුත් කමිටු වාර්තා ඉදිරිෙත් කිරීම සිදු කරමු. 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මුදල්ල  කමිටු වාර්තාපේ, ජාතික වෘත්තීය පුහුණු අධිකාරිපයන් පුහුණු කරුවන් වශ්පයන් සිටින 

නිලධාරීන් සඳහා දීමනාවක් ලබාදීම සම්බන්ධ කරුණු ඉදිරිෙත් කර තිපබනවා. 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

ඔේ, සභාපේ මුදල්ල  තත්ත්වය පිළිබඳව අවධානය පයාමුකර, ශිෂයයන් පදපදපනකුට මාසිකව රුපියල්ල 

2000.00 ක් බැගින් ලබා දීමට මම තීරණය කර තිපබනවා. 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

සභාපේ මූදල්ල  තත්වය පිළිබඳ ව සඳහන් කළ නිසා එක කාරණාවක් සම්බන්ධව මම අහන්නම්, අපි 

මස්වපකළිය නගරපේ  CCTV කැමරා  කීයක් සවි කර තිපබනවද? ඉන් කීයක් ක්රියාත්මක පවනවාද? 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

04 ක් සවිකර තිපබනවා. වර්ෂාව නිසා ඉන් කීෙයක් ෙළුදු පවලා. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

සමහර කාරණා නිරීක්ෂණය  කර ගැනීම සඳහා තමයි CCTV කැමරා සවිකර තිපබන්පන. ඉන් 

සමහර කැමරා ෙළුදු පවලා කියා ෙවසනවිට, යම්කිසි සිද්ධියක් සිදුවූ අවස්වථාවකදී රජය පවනුපවන් 

සභාපවන් ප්රශ්න කරන අවස්වථාවකදී, කැමරා ෙළුදු ී ඇතැයි කියා පකාපහාමද ෙවසා සිටින්පන් ප  

 

තීරණඅංෙ 02 

ග්රාමීය සංවර්ධන සංගමය, කාන්තා සංගම් හා අපනකුත් මහජනතාව නිපයෝජනය කරන 

සංගම් මඟින් අදහස්ව හා පයෝජනා ලබා ගැනීමට සභාව විසින් ඒකමතිකව තීරණය කරන ලදී.  

 

තීරණඅංෙ 03 

තාක්ෂණික කමිටුව සමඟ සම්බන්ධ ී එම කැේ රථය හා ට්රැක්ටර් රථය වාහන අලුත්වැඩියා 

කටයුතු සිදු කිරීමට සභාව විසින් තීරණය කරන ලදී. 
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සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො)  

මෑතකදී එය ගලවා ෙරීක්ෂා කරන අවස්වථාපේ එය ෙළුදු ී තිබුණ නිසා නැවතත් එය අලුත්වැඩියා 

කර සවිකර තිපබනවා. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මාසිකව එය ෙරීක්ෂා කරන්පන් නැද්ද? 

සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො)  

ෙරීක්ෂාකර සිටිනවා. මාර්ගයට අෙද්රවය බැහැර කිරීම සම්බන්ධව ෙරික්ෂා කරන්න තමයි කැමරා 

සවි කපේ.  

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ඉන්ධන පිරුම්හල පිළිබඳව ඉදිරිෙත් කළ ෙැමිණිල්ලල ෙරික්ෂා කිරීම සඳහා කැමරාව බලන 

අවස්වථාපේ එය ක්රියාත්මක ී පනාමැති නම් නැවතත් එය අලුත්වැඩියා කර සවි කලාද? 

 

සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො)  

ඔේ, සවිකර තිපබනවා. 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ඉන්ධන පිරුම්හල පිළිබඳව ෙැමිණිි විශ්ාල සංඛයාවක් ෙැමිපණන නිසා CCTV කැමරා ෙද්ධතිය 

විධිමත් ෙරිදි ෙරිහරණය කිරීම සඳහා වැඩි අවධානයක් පයාමු කරන පලසට ඉල්ලලා සිටිමි. 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

දැනට CCTV කැමරා ෙද්ධතිය සවි කර ඇති දිසාව සුදුසු නැහැ, එය සුදුසු දිසාවට සවි කරන්න. 

 

ගරු මන්ිනී කේ.ජි.ුසුමාවතී කපකර්රා මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

මුදල්ල කමිටු වාර්තාව සතය වාර්තාවක් බවට මම පයෝජනා කර සිටිමි. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

එය මා ස්විර කරමි.   

 

ගරු මන්ී පී.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මුදල්ල  කමිටු වාර්තාව තවමත් සම්ූර්ණපයන් කියවා අවසන් කපේ නැහැ, ඊට පෙර පකාපහාමද 

පයෝජනා ස්විර කරන්පන්. වැය පල්ලඛනපේ බස්වනැවතුම්පොළ අසල ඇති ජල ෙද්ධතිය සඳහා 

රු.1350.00 ක බිලක් පගවා තිපබනවා. එහි තවත් කාරණාවක් තමයි බස්වනැවතුම්පොළ අසල ඇති 

ජල ෙද්ධතිය සඳහා රු.1430.00 ක් පගවා තිපබනවා. පදකම එක මාපසක බිලක්. 

 

සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො)  

ගරු මන්ීතුමනි, පොදු පවළඳසැලටත් බස්වනැවතුම්පොපල්ල ිපිනය තමයි තිපබන්පන්, එය පවනස්ව 

කළ යුතුයි. 
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ගරු මන්ී පී.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

වැය පල්ලඛණපේ පොඩි සටහනක් තැබුවා නම් ඒක ෙැහැදිි පවයි. ෙසුගිය සභා වාරපේ දී පදවන 

ීදිපේ ඇති වැසිකිළි  ෙද්ධතිපේ ජල ෙරිහරණය පගීම් සම්බන්ධපයන්  සාකච්ඡා කළා. ඒ සඳහා 

ක්රියාමාර්ග ගත්තා ද? පම් වතාපේදීත් රු. 1000.00 ක මුදලක් පගවා තිපබනවා.  

 

සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො)  

දිනෙතා එම වැසිකිළි ෙද්ධතිය පිරිසිදු කර එම ටැංකියට ජලය රැස්වකර සිටිනවා. 

ගරු මන්ී පී.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

එහි එතරම් භාවිතා කරනවාද? සාමානයපයන් නගරපේ නිපවසක භාවිතයට ගනු ලබන්පන් මීටර් 

ටැංකිවල  ජලයයි. පම් සඳහා  රු. 500.00 ට අඩු බිලක් වතුර බිල සඳහා ෙැමිපණයි. පමහි රු. 1197.00 

ක් යනු පලාකු ජල බිලක්. පමෙමණ භාවිතයට ගන්පන් නැහැ. වැසිකිළිය සඳහා ජලය යනවා කියා 

ෙැවසූවත් පමය නාන පිහිල්ලලක්  පනපවයි. 

ගරු මන්ී එස්.ඒ.දිසානායෙ මැතිතුමා (ශ්රී ලං.කපා.කප) 

එහි පිහිටා ඇති පවළඳසැල්ලවල හිමිකරුවන් එම වැසිකිිය තමයි භාවිතා කරන්පන්. 

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු සභාෙතිතුමියණි, 2022.07.07 දින ෙැවැති මුදල්ල  කමිටු වාර්තාවට අනුව විෂය අංක 03 හි සඳහන් 

ජාතික වෘත්තිය පුහුණු  අධිකාරිපයන් මස්වපකළිය ප්රාපද්ශීය සභාපේ පුහුණුකරුවන් වශ්පයන් 

සම්බන්ධ කර ඇති පුහුණුකරුවන් සඳහා ප්රවාහන වියදම් ලබාදීම පිළිබඳව  මූදල්ල  කමිටුවට ඉදිරිෙත් 

කර, මාසිකව රු. 2000.00 ක් බැගින් ලබාදීමට නිර්පද්ශ් ී තිපබනවා. මීට පෙරද එවැනි ිපි සභාවට 

ඉදිරිෙත් කර තිපබනවා. මීට පෙර පුහුණු කරුවන් සඳහා පකාෙමණක් පගවා තිපබනවාද? දැනට 

කුමන ෙදනමකින් පමම රු. 2000.00 ක් තීරණය කළා ද? ඒ අය කුමන ප්රපද්ශ්යක සිටද 

ෙැමිපණන්පන් කියන කරුණුත් ෙැහැදිි කළා නම් පහාඳයි. 

 

සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො)  

එක් අපයක් කුඩා මස්වපකළිපේ සිටද අපනක් පකනා මස්වපකළිපේ සිටද ෙැමිපණනවා. සාමානයපයන් 

ෙැමිපණන පුහුණු කරුවන් සඳහා දින 20 ක් සඳහා රු 500.00 බැගින් පගීම් කරනු ලබනවා. දැනට 

රටතුල ෙවතින ආර්ික තත්වය සැලකිල්ලලට ගනිමින් රු 2000.00 ක් පගීමට නිර්පද්ශ්කර කර 

තිපබනවා. පම් අය ළඟ සිට ෙැමිපණන නිසා පම් ප්රමාණය ලබා පදන්න තීරණය කළා. 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මින් ඉදිරිපේදී සාමිමපල්ල ප්රපද්ශ්පේ සිට පහෝ පවනත් ඈත ප්රපද්ශ්යක සිට පහෝ ෙැමිණිය පහාත් 

ආර්ික තත්වය සැලකිල්ලලට ගනිමින් රු. 2000.00 ක් වැනි ප්රමාණයක් සඳහා තීරණයකට 

ෙැමිපණන්න එො. පේතුව ඈත ප්රපද්ශ්වල සිට ෙැමිපණන අයත් සිටිනවා. ඉදිරිපේදී ෙැමිපණන්නත් 

සිටිනවා. රටතුල ෙවතින ආර්ික තත්වය මත රු. 2000.00 ක් ප්රමාණවත් නැහැ. ෙසුගිය කාල වලදී 

රු. 1000.00 දක්වා අපි පගවා තිපබනවා. මීට පෙර සභාපේ සාකච්ඡා කර තිපබනවා. වියදම් භාපගට 

භාගයක් වැඩි ී තිපබනවා. නමුත් පම් අය ප්රපයෝජනයට ගනිමින් කාර්යාලපේ අතිපර්ක වැඩ 

රාශියක් ඉටුකර ගැනීමට අවස්වථාව තිපබනවා. එනිසා පමම රු. 2000.00 ක ප්රමාණය අපනකුත් 

අනවශ්ය වියදම් අඩුකර ගතිමින් රු. 3500.00 ක් පහෝ රු. 5000.00 ක් දක්වා ලබාදීම සුදුසු පවනවා. 
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ගරු සභාෙතිතුමියනි, කරුණු 5 ක් පහෝ 6 ක් සඳහා මුදල්ල කමිටුව විසින් නිර්පද්ශ් ලබාදී තිපබනවා. 

එයින් පදපවනි නිර්පද්ශ්ය සඳහායි මා පමම අදහස්ව ඉදිරිෙත් කර සිටිපේ. මුදල්ල කමිටුව ඉදිරිෙත් කර 

ඇති නිර්පද්ශ් සඳහා තීරණයක් ලබාපගන ඉන් අනතුරුව තමයි මුදල්ල කමිටු වාර්තාව පයෝජනා 

ස්වීර කළ යුත්පත්.  

ගරු මන්ී එස්.ඒ.දිසානායෙ මැතිතුමා (ශ්රී ලං.කපා.කප) 

ගරු සභාෙතිතුමියනි, ඔබතුමන්ලා විසින් පමය මුදල්ල කමිටුව පවත පයාමුකර සිටියා. නමුත් 

පල්ලකම්තුමා ෙවසා සිටිපේ සභාපේ මුදල්ල අඩුොඩුකම් ෙවතින නිසා අපිට මුදලක් ලබාදිය පනාහැකි 

වූවත්, රු. 1000.00 ක මුදලක්වත් ලබා පදමුද කියා. ඉන් ෙසුවයි අපි පයෝජනා කර සිටිපේ රු. 2000.00 

ක් ලබාපදමු කියා. මන්ීතුමා ෙවසන ෙරිදි මීට කළින් අෙ විසින්  ඔුන්ට රු.10000.00 ක් ගමන් 

ගාස්වතු පලස පගවා තිපබනවා නම්, දීමට සභාපේ මුදල්ල තිපබනවා නම් එය ලබා දුන්නාට ගැටළුවක් 

නැහැ. මුදල්ල පනාමැති නිසා තමයි අපි පමම මුදල ලබා දීමට තීරණය කපේ. 

 

සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො)  

ආරම්භපේදී සාමිමපල්ල, ලකම් ප්රපද්ශ්වල සිට ෙැමිපණන නිසා අපි සාකච්ඡාකර ඒ අයට ලබා දුන්නා. 

දැනට සභාපේ ෙවතින මූලයමය තත්ත්වය නිසා පම් සම්බන්ධපයන් ෙසුව සලකා බලමු. 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පල්ලකම්තුමාපේ ෙැහැදිි කිරීම මා හට පිළිගත හැකියි. අද තිපබන තත්වය අනුව ඔුන් 

කාර්යාලපේ තිපබන ෙහසුකම් භාවිතයට ගැනීම  ප්රශ්නයක් පනපවයි. නමුත්, ඔුන් කාර්යාලයට 

නිසි පවලාවට ෙැමිණිය යුතුයි. කාර්යාලයට ෙැමිණිය යුතු ආකාරයට ෙැමිණිය යුතුයි. මීට කළින් අපි 

රු. 10000.00 ක් ලබා දී  තිපබනවා. එය රු. 2000.00 ක් දක්වා අඩු කර තිපබනවා. ඇත්තටම ඒ අයට 

ලබාදිය යුතුයි. මීට පෙරද සභාව ෙටන් ගන්නා මුල්ල අවස්වථාපේදී  පමවැනි නිලධාරින් සභාපේ 

පහාදින් පස්වවය කර සිටියා. එනිසා පමවැනි අවස්වථාවින් අපි ප්රපයෝජන ලබා ගත යුතුයි. එනිසා 

පමම මුදල වැඩිකර ලබා දුන්පනාත් පහාදයි.   

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

එපස්ව නම් රු. 1500.00 ක් ඊට එකතු කර ලබාපදමු. 

 

සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො)  

දැනට ෙවතින තත්වය අනුව ප්රමාණය වැඩි කිරීම ගැටළු සහගතයි. දිනෙතා ආදායම් බදු එකතුකර 

ගැනීම සඳහා අෙපේ නිලධාරීන් යනවා. ඒ අයටත් යම්කිසි ගමන් වියදමක් පගවනවා. ඉන් පිට 

ප්රපද්ශ්වල සිට ෙැමිපණන අය සඳහා බස්ව ගාස්වතුව අවශ්ය නිසා සලකා බලමු. 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පුහුණුකරුවන් වශ්පයන් බඳවා ගන්නා අය ඉතා කැෙීපමන් වැඩ කරනවා. අපි දිමනාවක් ලබාදීම 

ඒ අය දිරි ගැන්ීමක් පේවි.   

ගරු උප සභාපති පී.පී.ප්රදීපන් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

පුහුණුකරුවන් පිළිබඳව තීරණයක් ලබා ගන්න. එකී කාල වකවාණුව සඳහා එක් අපයක් ෙමණයි 

අපි බඳවා ගන්පන් කියා අපි තීරණය කර, ඒ අය සඳහා එම දීමනාව ලබා පදන්න. 
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සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො)  

එකම අවස්වථාපේ පදපදපනක් බඳවා ගත හැකියි. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

ගරු සභාෙති තුමියනි, මට සැකයක් මතු පවනවා. මූදල්ල වාර්තාව සියලු පදනා පවත කින්ම ලබා දී 

තිපබනවා. පේතුව පමපතක් පේලා සභාපේ සිදුපවන පද්වල්ල පිළිබඳව කිව යුතුයි. මූදල්ල කමිටු 

වාර්තාව පයෝජනා කර ස්විර කළායින් ෙසුව තවදුරටත් මූදල්ල  කමිටු වාර්තාව පිළිබඳව තර්ක 

විතර්ක සිදුපවමින් ෙවතිනවා. පේතුව එකම කාරණාවක් සඳහා පදවතාවක් ඉදිරිෙත් කරන ලද 

ප්රශ්න වලට ගරු සභාෙතිතුමිය පිළිතුරු පදමින් සිටිනවා. ගරු මන්ී පක්. සුපර්ෂ් කුමාර් මැතිතුමා 

ප්රශ්න කර තිබුණා. ඊට පෙර එම ප්රශ්නයම ගරු මන්ී පී. රාජ්කකුමාර් මැතිතුමාද විමසා තිබුණා. 

එකම ප්රශ්නය සඳහා දීර්ඝ වශ්පයන් තර්ක විතර්ක කරමින් සිටිනවා. එකම කාරණාවක් සඳහා 

ඉදිරිෙත් කළ ප්රශ්න පදකටම ගරු සභාෙතිතුමිය පිළිතුරු ලබාපදමින් සිටින එක ප්රශ්නයක්. පම් 

වපේම දැනට ගරු මන්ීවරුන් සභාවට ෙැමිපණන එකත් ඉතාමත් අමාරුයි. එනිසා පම් 

අවස්වථාපේදී පම් අයට ආර්ික තත්වය සලකා බලමින් යම්කිසි ප්රමාණයක් ලබා දීමට තීරණය කළා 

පස්ව ගරු මන්ීවරුන්ටද ෙැමිණීම දුෂ්කර ී ඇති බැවින් ගරු මන්ීවරුන්ටත් මුදල වැඩි කළ යුතු 

යැයි ඉල්ලලා සිටිමි. පේතුව මස්වපකළිය නගරපේ සිට පමහි ෙැමිපණන අයට රු.5000.00 යි, රු.6000.00 

යි, රු7000.00 යි  කියා අනුමැතිය ලබා දීපම්දී ගරු. මන්ී නිතයානන්දන් මැතිතුමා ලක්ෂොන සිට 

ෙැමිපණනවා,  අපනකුත් ගරු මන්ීවරුන් ද බස්වවින් ෙැමිපණනවා, එනිසා පම් අයටත් ලබාදීම 

සඳහා පයෝජනාවක් ඉදිරිෙත් කරමි. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

මූදල්ල  කමිටු වාර්තාව පිළිබඳව සාකච්ඡා කපේ නැහැ කියලා නැගිට කතා කළා. සුපුරුදු වශ්පයන් 

වාර්තාව සභා සම්මත වූවායින් ෙසුව ඒ පිළිබඳව සාකච්ඡා කරන එක  අපිට නිරීක්ෂණය කළ 

හැකියි. එතුමා විසින් අහන ලද ප්රශ්නයමයි පමතුමාත් අසා සිටිපේ. සභාෙති වශ්පයන් ඊට පිළිතුරු 

ලබා දීපම් අවශ්යතාවයක්  මට උදාුනා.  

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු සභාෙතිතුමනි, ගරු මන්ී තුමා ඉදිරිෙත් කළ ප්රශ්නය නිවැරදියි. නමුත් මස්වපකළිය ප්රාපද්ශීය 

සභාපේ ගරු මන්ීවරපයකු වශ්පයන් මස්වපකළිය ප්රාපද්ශීය සභාපේ වියදම් වාර්තාව පිළිබඳව 

ප්රශ්න කිරීමට මට සියළුම බලතල තිපබනවා. වියදම් වාර්තාව සියලුම මන්ීවරුන් කියවමින්  

සිටින අවස්වථාපේදී තමයි ගරු මන්ී පෙපර්රා මැතිතුමිය පයෝජනා කපේ. තවමත් පල්ලඛනය කියවා 

අවසන් නැහැ. එය පත්රුම් ගත යුතුයි. මූදල්ල  වාර්තාව සමග වියදම් වාර්තාව අපිට සංසන්දනය කර 

බලන්න පුළුවන්. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

මම කියන්පන් පම්ක තමයි. මීට පෙර සිදු කළ සියලුම කාරණාවල වැය ප්රමාණය වැඩියි. අඩු කළ යුතු 

බවට ඔබම ෙවසා තිපබනවා. දැනට සභාපේ මුදල්ල  තත්ත්වය සැලකිල්ලලට ගනිමින් ඔබතුමිය 

කියන්පන් වැඩි කළ යුතු බවටයි. පම්ක පකතරම් දුරට සුදුසුද යන්න ප්රශ්නයක් මතු පවනවා. 
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ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

පහාඳයි ගරු මන්ීතුමනි,  ඉදිරිපේ දී ෙැවැත්ීමට නියමිත මූදල්ල  කමිටුපේ දී සභාවට ලැපබන 

ආදායමට අනුව සාකච්ඡා කර යම් මුදලක් තීරණය කරමු. 

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු මන්ත්රිතුමා ෙවසන්පන් මස්වපකළිය සිට එන අයටත් පවනත් ප්රපද්ශ්වල සිට එන අයටත් එක 

සමාන පගීමක් තමයි කරන්පන්, ඒ වපේම සියලුම ගරු මන්ීවරුන්ටත් දීමනාව එකයි එය මතු 

කර පෙන්වන්න අවශ්ය නැහැ. 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

මුදල්ල  කමිටු වාර්තාව සභා සම්මත ුණා ද? 

ගරු මන්ිනී කේ.ජි.ුසුමාවතී කපකර්රා මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

ගරු සභාෙතිතුමියනි, මා විසින් ඒ කළ වැරැද්ද සඳහා සමාව අයැඳ සිටින අතර මා යම් පදයක් 

ෙැවසිය යුතුයි. පමම රු. 2000.00 ප්රශ්නය පම් ගරු මන්ීතුමා ෙැමිණීමට ප්රථම සාකච්ඡාකර සිටියා. 

එවිට කුරුත් නිශ්ශ්ේද ී සිටියා. එවිට එම ප්රශ්නය එතැනින් ඉවරයි. ඊට ෙසුව නැවත කතා කළ 

නිසා තමයි පම් ප්රශ්නය ඇදී ආපේ. එය මා සඳහන් කළ යුතුයි. අපි වපේ පකපනක් පම් සභාපේ 

කතාකරන විට හැම පමාපහාපත්දීම පම් අය අෙට විරුද්ධවාදීව සභාපේ කතා කර සිටිනවා. කුමක් 

කතා කළත් පම් අය නැගී සිට අෙට කුමක් පහෝ ෙවසනවා. එනිසයි අපි නිශ්ශ්ේදව සිටින්පන්. 

අෙටත් අයිතියක් තිපබනවා පමම සභාපේ කතා කිරීම සඳහා. වචනයක් කතා කරන හැම 

අවස්වථාවකම පම් අය අෙට ප්රශ්නයක් ඇති කරනු ලබනවා. එය පහාද නැහැ. පමතුමන්ලා වපේම 

අපිත් පද්ශ්ොලනය සඳහා ෙැමිණ තිපබන්පන් කුමක් පහෝ දැනුමක් ඇතිවයි. එනිසා මම පමම මුදල්ල 

කමිටු වාර්තාව නැවත වතාවක් සතය වාර්තාවක් බවට පයෝජනා කර සිටිමි. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

පදවන වතාවටත් මූදල්ල  කමිටු වාර්තාව මා ස්විර කරමි. 

 

2022.07.07 දින පැවති මුදල්ල හා ප්රතිපත්තති ෙමිටු වාර්තාව නිර්කේශකයන් පසු සභාකේ 

අනුමැතිය සදහා ඉදිරිපත්ත ෙරන ලදී. 

 

ොරණා අංෙ 01 

රිකාටන් කසළ කළමණාකරන මධයස්වථානපේ ෙවතින දුර්ගන්ධය ඉවත්කර ගැනීම සඳහා වූ 
ඖෂධ පගන්වා ගැනීපම් ිපිය මුදල්ල කමිටුවට ඉදිරිෙත් කරන ලදී.  
 
 

 
 
 

 

ොරණා අංෙ 02 

NITA ආයතනපේ සිට අෙ ප්රාපද්ශීය සභාව පවත පුහුණු කටයුතු සඳහා නිලධාරීන් පදපදපනක් 

පයාඳවා ඇති අතර එම නිලධාරීන් සඳහා පුහුණු දීමනා ලබාදීම සම්බන්ධ ිපිය මුදල්ල කමිටුවට 

ඉදිරිෙත් කරන ලදී.  

තීරණඅංෙ 04 

උක්ත කරුණට අදාලව මුින්ම ඖෂධ සුළු ප්රමාණයක් මිළදී පගන එම ඖෂධ ප්රතිඵලදායක නම් 

නැවත පගන්වා ගැනීමට කමිටුව නිර්පද්ශ් කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 
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ොරණා අංෙ 03 

කාර්යාලය සඳහා අවශ්ය Printing Items සඳහා මිල ගණන් ලැබී තිබුණු අතර එම මිළ ගණන් විවෘත 

කරන ලදී. 

 
No Item A2B creation Vijaya graphic New JS Printers 

 

1 P.S. 01  
               800.00                 700.00                 650.00  

 2 P.S. 02 
               850.00                 800.00                 700.00  

 3 P.S. 03 
               950.00                 950.00                 850.00  

 4 Field receipt book (Sub recipt book) 
               700.00                 650.00                 550.00  

 5 Re shedule book 
            1,550.00              1,500.00              1,400.00  

 6 Cheque book register 
            2,400.00              2,300.00              2,200.00  

 7 Cash Summery Book  
            2,600.00              2,550.00              2,400.00  

 8 Vote Ledger  
            2,600.00              2,550.00              2,400.00  

 9 General Ledger  
            2,700.00              2,600.00              2,500.00  

 10 Advance Ledger 
            3,800.00              3,600.00              3,500.00  

 11 Payment cash book 
            4,700.00              4,600.00              4,500.00  

 12 Deposit ledger 
            3,700.00              3,600.00              3,500.00  

 13 Salary ledger 
            4,300.00              4,200.00              4,000.00  

 14 Loan ledger 
            4,700.00              4,600.00              4,500.00  

 15 Audit report ledger 
            3,700.00              3,600.00              3,500.00  

  
16 Personal file register 

            3,700.00              3,600.00              3,500.00  

 17 Inventory book 
            3,850.00              3,800.00              3,700.00  

 18 Fuel register 
            3,900.00              3,850.00              3,700.00  

 19 Travelling expense register 
            3,900.00              3,850.00              2,400.00  

 20 Over time register 
            2,550.00              2,500.00              2,400.00  

 

තීරණඅංෙ 05 

ඉහත කරුණ සම්බන්ධපයන් සභාපේ මුදල්ල තත්වය සැලකිල්ලලට පගන එම නිලධාරීන්හට 

ලබාපදන මුදල්ල ප්රමාණය තීරණය කිරීමට සභාව ඒකමතිකව තීරණය කරන ලදී.  
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21 stamp register 
            2,550.00              2,500.00              2,400.00  

 22 Attendance register 
            2,550.00              2,500.00              2,400.00  

 23 Leave ledger 
            3,900.00              3,800.00              3,700.00  

 24 Indent book 
            1,700.00              1,600.00              1,500.00  

 25 Stock register 
            2,600.00              2,500.00              2,400.00  

 26 Stores Issue Book 
            1,700.00              1,600.00              1,500.00  

 27 Stores return issue book 
            1,700.00              1,600.00              1,500.00  

 28 Good received note book 
            1,700.00              1,600.00              1,500.00  

 29 Construction Agrement - Legal 8 pg 
               150.00                 120.00                 100.00  

 30 Government fund relife ledger  
            3,900.00              3,800.00              3,700.00  

 31 Sundry creditors register 
            4,700.00              4,600.00              4,500.00  

 32 Sundry debitors register 
            4,700.00              4,600.00              4,500.00  

 33 Building application register 
            3,700.00              3,600.00              3,500.00  

 34 C of C certificate book 
            1,000.00                 950.00                 850.00  

 35 Council minutes pasting book 
            4,550.00              4,450.00              4,300.00  

 36 council Signature book 
            2,700.00              2,600.00              2,500.00  

 37 Council meeting attendance register 
            2,700.00              2,600.00              2,500.00  

 38 Street line certificate 50 set 
            1,500.00              1,300.00              1,200.00  

 39 Misc.Deposit ledger 
            3,900.00              3,850.00              3,700.00  

 40 Misc. Revenue ledger 
            3,900.00              3,850.00              3,700.00  

 41 Lease rent ledger 
            4,500.00              4,300.00                 420.00  

 42 Trade license ledger 
            4,700.00              4,600.00              3,600.00  

 43 Assesment ledger 
            4,700.00              4,600.00              3,400.00  

 44 Water ledger 
            4,700.00              4,600.00              4,000.00  

 45 Environment lisens register 
            4,550.00              4,450.00              4,300.00  

 46 Pocket cheak roll 
            1,650.00              1,500.00              1,200.00  

 47 Board file 
               700.00                 500.00                 300.00  

 48 Fuel request 
            1,000.00                 900.00                 750.00  
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 49 Building application form 
               200.00                 180.00                 160.00  

 50 Red notice 
            1,600.00              1,500.00              1,200.00  

 51 Red notice (Water biil) 
            1,600.00              1,500.00              1,200.00  

 52 Red notice (Market shop) 
            1,600.00              1,500.00              1,200.00  

 53 Sub division application 
                  25.00                    20.00                    15.00  

 54 Payment voucher form 
                  15.00                    12.00                       9.00  

 55 Trade license application form A4 
                  20.00                    15.00                    10.00  

 56 Letter head A4 
                  15.00                    12.00                       9.00  

 57 Letter head A5 
                  15.00                    10.00                       5.00  

 58 Store issue order form 
                  25.00                    20.00                    10.00  

 59 Environment lisens form set  
               200.00                 180.00                 120.00  

 60 Environment lisens inspection form set 
               200.00                 180.00                 120.00  

 

            
 

      

 

 
 
 
 

ොරණා අංෙ 04 

R D 1231 දරණ ට්රැක්ටර් රථය අළුත්වැඩියා කිරීම සම්බන්ධ ිපිය මුදල්ල කමිටුවට ඉදිරිෙත් කරන ලදී.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

ොරණා අංෙ 05 

සභා කටයුතු සඳහා අවශ්ය Sound System පිළිබඳව කරුණු සාකච්ඡා කරන ලදී. 

 
 
 
 

තීරණඅංෙ 06 

කැඳවා තිබූ මිල ගණන් වලට අදාළව උසස්ව තත්වපයන් යුත් භාණ්ඩ සදහා අවම මිළ ගණන් 

ඉදිරිෙත් කර තිබූ J.S.Printers ආයතනය පවතින් අදාළ මිළදී ගැනීම් සිදු කිරීමට කමිටුව නිර්පද්ශ් 

කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 
 

 

තීරණඅංෙ 07 

එම ිපියට අනුව දක්වා ඇති අඩුොඩු බාස්ව පකපනක් මඟින් ෙරික්ෂා කර  එහි වාර්තාවක් ලබා 

ගැනීපමන් අනතුරුව එය තාක්ෂණ කමිටුව පවත ඉදිරිෙත් කිරීපමන් ෙසු පමම රථය අළුත්වැඩියා 

කිරීමට  කමිටුව විසින් නිර්පද්ශ් කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 

 

 

තීරණඅංෙ 08 

උක්ත කරුණට අදාලව මිළ ගණන් කැදීමට කමිටුව නිර්පද්ශ් කරන ලදී. පමය සභාව විසින් 

අනුමත කරන ලදී. 
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ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

මීළඟට ගරු මන්ී පක්. නිතයානන්දන් මැතිතුමාපේ පයෝජනාව ඉදිරිෙත් කරන පලසට ඉල්ලලා සිටිමි. 

ගරු මන්ී කේ.නිතයානන්දන් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

2021 සහ 2022 වර්ෂවලදී ලංකාපේ සියලුම ෙළාත් ොලන ආයතන වල ගරු මන්ීවරුන් මගින් 

වැඩසටහන් දියත් කිරීම සඳහා හිටපු මුදල්ල අමාතය බැසිල්ල රාජෙක්ෂ මැතිතුමා මගින් එක් 

මන්ීවරපයකුට මිියන 4 බැගින් ප්රතිොදන ලබා දුන්නා. එම ප්රතිොදන මටත් ලැබුණා. එම 

ප්රතිොදන වින් මම මිියන පදකක් වටිනා මහන මැෂින් ප්රමාණයක් ඉල්ලලා සිටියා. එයින් මිියන 

1.2 ක් වටිනා මහන මැෂින් ප්රමාණයක් ෙසුගිය සතිපේ මාපේ පකාට්ඨාශ්යට ලැබුණා. මම මාපේ 

පකාට්ඨාශ්පේ පිහිටි වතු  ෙහක් පතෝරාපගන ඉන් එක වත්තකින් දුප්ෙත් තරුණයින් පදපදපනක් 

බැගින් පතෝරාගනිමින් එම මහන මැෂින් පබදා දී තිපබනවා. ජනතාව විසින් දැනට එතුමා එො කියා 

කිේවාට පමම අවස්වථාපේදී ජනතාවට පමම මහන මැෂින් ලබාදුන් හිටපු මුදල්ල අමාතය තුමාටත්, 

අඹගමුව ප්රාපද්ශීය සභාපේ සම්බන්ීකරණ කමිටු සභාෙති ගරු රාපම්ෂ්වරන් මැතිතුමාටත්, 

ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් තුමාටත්, මස්වපකළිය ප්රාපද්ශීය සභාපේ ගරු සභාෙති සහ පල්ලකම් තුමාටත් මාපේ 

ස්වූතිය පමම අවස්වථාපේ දී පුද කර සිටිමි.  මීළඟට මාපේ ෙළමු පයෝජනාව වශ්පයන් රු.450.00 ක් 

ලබාගන්නා සමෘද්ධි ප්රතිලාභීන් සම්බන්ධපයන්  ඉදිරිෙත් කරමි. 2020 වර්ෂපේදී සමෘද්ධි දීමනාව 

වර්ග තුනකට වැඩි කරන ලදී. එය රු.1000.00, රු.2000.00, රු.3000.00 යනාදී වශ්පයන් පවන් කරන 

ලදී. එය ෙසුගිය වසපර් මැයි මාසපේ රු1000.00  රු.2000.00 ක් වශ්පයන් ද, රු.2000.00 රු.3800.00 ක් 

වශ්පයන් ද, රු.3000.00 රු.4500.00 ක් වශ්පයන් ද ලබා දුන්නා. දැනට එම දීමනාව රු.2000.00 ක් ලබා 

ගන්නා ප්රතිලාභීන්ට රු.5000.00 ක් වශ්පයන් ද, රු.3000.00 ක් ලබා ගන්නා ප්රතිලාභීන්ට රු.6300.00 ක් 

වශ්පයන් ද, රු.4500.00 ක් ලබා ගන්නා ප්රතිලාභීන්ට රු.7500.00 වශ්පයන් ද ලබා පදනවා. එය 

ඇගයීමට ලක් විය යුතු කරුණක්. නමුත් ෙසුගිය සතිපේ රු.2000.00 ක් ලබාගන්නා  වැඩිහිටියන්පේ 

දීමනාව රු.6000.00 ක් දක්වා වැඩි කර තිපබනවා. නමුත් පමම රු.450.00 ක කූෙන් ෙත් ලබා ගන්නා 

අයත් සිටිනවා. ඒ අය සඳහා කිසිදු දීමනාවක් වැඩි කර නැහැ. මාපේ පකාට්ඨාශ්පේ පිහිටි හැමිල්ලටන් 

එපක් සිට පනෝර්ුඩ් දක්වා පගාස්ව පමම රු.450.00 ක  කූෙන් එපක් මුදල ලබා  ගැනීම සඳහා 

එක්පකපනක් රු.700.00 ක් වියදම් කළ යුතු පවනවා. ඒ වපේම ඒ අයපේ අපනකුත් අවශ්යතා ද 

තිපබනවා. එනිසා මම පම් පිළිබඳව සමෘද්ධි නිලධාරීන් සමග සාකච්ඡා කර සෘජුවම ප්රාපද්ශීය 

පල්ලකම් කාර්යාලයට පගාස්ව කතා කළා.  එම අවස්වථාපේදී ඒ අය මට ෙැවසුපේ පම් පිළිබඳව ඔබපේ 

සභාපවන් පයෝජනාවක් ස්විර කර තීරණයක් ලබාපගන එහි වාර්තාවක් සකස්ව කර පදන්පන් නම් 

එම වාර්තාව අවශ්ය ස්වථානවලට පයාමු කර වැඩිකරගත හැකි බවටයි. පමම සභාපේ සියලුම 

පකාට්ඨාශ් වල සාමානයපයන් ප්රතිලාභීන් 10 ක් පහෝ 20 ක් සිටිනවා. එපස්ව ගණනය කළපහාත් මුලු 

සභාවටම 200 ක් පහෝ 300 ක් සිටිනවා. දැන් තිපබන රු.450.00 ක කූෙන් ෙත  ලබාගැනීපමන් ඒ අයට 

කිසිදු ප්රපයෝජනයක් නැහැ. රු.2000.00 ක් පහෝ රු.3000.00 ක්  ලබාපදන්පන් නම් එය ප්රපයෝජනවත් 

පේවි යන එක මාපේ අදහසයි. එනිසා පමය මහජනතාව පවත ලබාදීම අෙපේ වගකීමක් බැවින් 

සභාව මගින් සමෘද්ධි බැංකුවට සහ ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් පවත ිපියක් පයාමුකරන පලසට ගරු 

සභාෙතිතුමිය පගන් ඉල්ලලා සිටිමි. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

ගරු මන්ී පක්. නිතයානන්දන් මැතිතුමා විසින් ඉදිරිෙත් කරන ලද සමෘද්ධි කූෙන් එක පිළිබඳව 

දීර්ඝ වශ්පයන් මම ද, ගරු මන්ී නිතයානන්දන්  මැතිතුමාද, ගරු මන්ී පී. රාජ්කකුමාර් මැතිතුමා ද, 
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ගරු මන්ී පක්. සුපර්ෂ් කුමාර් මැතිතුමා ද වැඩි අවස්වථාවලදී පමම සභාපේ කතා කර තිපබනවා. 

රු.450.00 ක් ෙමණක් පනාව අසාධාරණයට ලක්වූ පබාපහෝ පදපනක් සිටිනවා. අපනකුත් 

පකාට්ඨාශ්වල පමම කූෙන් ප්රශ්නය පකපස්ව තිපබනවා දැයි අපි දන්පන් නැහැ. නමුත් මපර්, සීතගඟුල 

පකාට්ඨාශ්වල පමම ප්රශ්නය වැඩි වශ්පයන් ෙවතිනවා. නුසුදුසු අයට පමම කූෙන් වැඩිපයන් 

ලැපබනවා. සුදුසු අය ප්රතික්පෂ්ෙ ී තිපබනවා.  එම පල්ලඛනයට මම එකී නිලධාරී පවත පයාමු කර 

තිබුණා. එම පල්ලඛනය ලබාදීලත් සුදුසු අයට කිසිම සහනයක් ලැබුපන් නැහැ. ඊට පේතුව වශ්පයන් 

ඡන්ද නාම පල්ලඛනය ෙදනම් කරගනිමින් බලන අවස්වථාපේ දී එකම පල්ලඛනපේ සියලුම පදනා 

ඉන්නවා කියන කාරණාව ඉදිරිෙත් කළා. අෙ ගම්මානවල ෙුපල්ල සියලු පදනා එකට ජීවත් ීපම් 

ක්රමය වැඩිපයන් දකින්නට තිපබනවා. ඒ අයට ඡන්ද නාම පල්ලඛනය පවන් කර තබාගත යුතුයි 

කියන එක දන්පන් නැහැ. එකම ෙුපල්ල මුළුතැන්පගවල්ල තුනක් සකස්ව කරපගන ජීවත්වන අයත් 

සිටිනවා. නිපවස්ව වලට පගාස්ව තත්ත්වය ෙරිශීලනය කර ලබා පදන්න කියන්න. උදාහරණයක් 

වශ්පයන් වලදළ ප්රපද්ශ්පේ පුෂ්ෙලීලාවතී නම් ස්වවාමිපුරුෂයා මියගිය කාන්තාවක් සිටිනවා. පුතාපේ 

දරුවා බලාගන්න කුරුවත් නැහැ. පමම කාන්තාවපේ ආරක්ෂාපවන් තමයි එම දරුවා සිටින්පන්. ඒ 

අයට කෑම පේලක් කන්නවත් ෙහසුකමක් නැහැ. උදේ කරන්නත් කුරුවත් නැහැ. එයාලට ලැපබන 

කූෙන් එපක් වටිනාකම රු.1500.00 යි. පම් වපේ පබාපහෝ පදපනක් ඉන්නවා. පමවැනි ෙුල්ල 

පතෝරාපගන ලබාපදනවා නම් වටිනවා. පමවැනි ෙුල්ල සඳහා ලබාපදන මුදල්ල ප්රමාණය වැඩි කර දීම 

සඳහා සභාව මගින් කටයුතු කළ යුතුයි. ඒ වපේම රු.450.00 ක කූෙන්වල වටිනාකම වැඩි කර 

ගැනීම සදහා කටයුතු කරන්පන් නම් ඉතාමත් සුදුසුයි. 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මම හිතනවා වැඩිහිටි දීමනාව රු.2000.00 ක් පගවනවා කියා. පමම දීමනාව ලබාගැනීම  සඳහා 

වැඩිහිටි පදපදපනක් අත්වාරුපවන් තැෙැල්ල කාර්යාලයට අමාරුපවන් එක්ක එන එක අපිට දකින්න 

පුළුවන්. එනිසා ගරු මන්ී සුපර්ෂ් කුමාර් මැතිතුමා ෙවසන ෙරිදි එම වැඩිහිටි දීමනාව ඔුන්පේ 

පගවල්ල වලට ගිහින් පදන්න පුළුවන් නම් වඩාත් ෙහසුකර කාර්යයක් පේවි. එනිසා ඒ පිළිබඳ ිපි 

පයාමු කරන පලසට ඉල්ලලා සිටිමි. 

ගරු මන්ී පී.ආනන්දරාජ්ක මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

හිටපු මුදල්ල අමාතය බැසිල්ල රාජෙක්ෂ මැතිතුමාපේ  ප්රතිොදන පවන් කිරීම යටපත් රුපියල්ල ලක්ෂ 

ෙහපළාවක් වටිනා මහන මැෂින් පතාගයක් මට ලැබුණා. ජනතාව පවත ඒවා පබදා දී තිපබනවා. 

පම් සඳහා ගරු සභාෙතිතුමියට මා ස්වතුති කළ යුතුයි. අඹගමුව ප්රාපද්ශීය සම්බන්ීකරණ කමිටු 

සභාෙති  ගරු රාපම්ෂ්වරන් මැතිතුමා පබාපහාම අමාරුපවන් පමය ලබා දුන්නා. ජීවපනෝොය 

මාර්ගය උසස්ව තත්වයට නංවාලීම සඳහා පමම ප්රතිොදන පවන්කර දුන් හිටපු මුදල්ල අමාතය තුමාට 

මාපේ ස්වූතිය පුද කරමි. සමෘද්ධි දීමනාව ලබා දියයුතු පබාපහෝ පදපනකුට පමම දීමනාව 

ලැපබන්පන් නැහැ. එකම පගදරක කිහිෙ පදපනක් පමම දීමනාව ලබා ගන්නවා. සමෘද්ධි නිලධාරීන් 

පගන්වා පගන සමෘද්ධි කළමනාකරු සමග සාකච්ඡාවක් සංවිධානය කළ යුතුයි. ඇවිදගන්න බැරි 

වපයෝවෘද්ධ අය පමම දීමනාව ලබාගැනීම සඳහා තැෙැල්ල කාර්යාලයට ෙැමිණිය යුතු පවනවා. පහාඳ 

පොපහාසත් අයට තමයි සමෘද්ධි දීමනාව ලබා පදන්පන්. පම් පිළිබඳව අවධානය පයාමු කළ යුතුයි. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ගරු මන්ී නිතයානන්දන් මැතිතුමා ෙැවසූ සමෘද්ධි දීමනාව පිළිබඳව සියලුම පකාට්ඨාශ් වල පස්වවය 

කරන සමෘද්ධි නිලධාරීන්පගන් නාමපල්ලඛනයක් අපි ඉල්ලලා සිටියා. ඒවා ලබා දුන්පන් නැහැ. ෙසුව අපි 

පතාරතුරු දැනගැනීපම් ෙනත යටපත් එම නාම පල්ලඛනය ලබාගත්තා. අදාල අයට මම 
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නාමපල්ලඛනය  ලබාපදන්නම්. පකාට්ඨාසපේ ජීවත් වන සමෘද්ධි දීමනාව ලබා දිය යුත්පත් කාටද, 

ලබා පනාදිය යුත්පත් කාටද කියන එක දැනගන්න පුළුවන්. අනිවාර්යපයන්ම අපි ලබා දිය යුතු 

අයපේ නාමපල්ලඛනය පයාමු කරමු. පම් සඳහා නිවැරදි තීරණයක් ලබා පදන බවට ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් 

ඊපේ මට ෙැවසුවා. කාට කාටද රු.450.00 ක් වටිනා කූෙන් ෙත් ලබා දී තිපබන්පන් කියා ඔබ 

තුමන්ලත් පතාරතුරු රැස්ව කරන්න. 

ගරු මන්ී කේ.නිතයානන්දන් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

කූෙන් වැඩි කළ යුතුයි. සුදුසුකම්ලත් නිවැරදි ප්රතිලාභීන්ට පමය ලබාදිය යුතුයි. ඒ වපේම පම් 

රු.450.00 ක කූෙන් ෙත් අනිවාර්යපයන්ම වැඩි කළ යුතුයි. පම් සඳහා සභාව මගින් කටයුතු කළ 

යුතුයි. 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

සභාව මගින් පමම කාරණාව පිළිබඳව ඉදිරිෙත් කිරීම සම්බන්ධපයන් සතුටුයි. රු.450.00 ක් වටිනා  

කූෙන් ෙතක් තිපබන බවට ඉහළ තැන්වලට පයාමු කළ යුත්පත් බැංකු කළමනාකරු සහ නිලධාරීන් 

තමයි. අපනකුත් කූෙන් ෙත් වල වටිනාකම වැඩිකර පම් ප්රමාණය ෙමණක් වැඩි පනාකිරීම ඒ අයපේ 

වරදක්. එක්තරා ග්රාම නිලධාරී පකාට්ඨාශ්යක කූෙන් ෙතක් කො අවලංගු කරන අවස්වථාපේදී එම 

කූෙන් ෙත එකී ග්රාම පස්වවා නිලධාරී පකාට්ඨාශ්පේම සිටින තවත් දුප්ෙත් පකපනකුට ලබා පදනවා 

නම් එය පිළිගත හැකියි. නමුත් එය කො අවලංගු කර පවනත් ස්වථානයකට ලබාදීම ගැටලුවක්. රජය 

විසින් කුමන පහෝ සහනදායි වැඩපිළිපවළක් ලබාදුන්නත් දරිද්රතා මට්ටපමන් ෙහල ජීවත්වන 

සමෘද්ධි ප්රතිලාභීන් පවත තමයි ෙළමුව ලබා පදන්පන්. නමුත් ඊටත් වඩා දරිද්රතා මට්ටපමන් ෙහළ 

ජීවත්පවන පබාපහෝ පදපනක් සිටිනවා. ජනතා නිපයෝජිතයින් වන අෙට ක්පෂ්ත්රයට ගිහින් දරිද්රතා 

මට්ටමින් ෙහළ ජීවත්වන අයපේ නාම පල්ලඛනයක් සකස්ව කර ගන්න පුළුවන්. එම පල්ලඛනය අෙ 

විසින් එම පතාරතුරු ප්රාපද්ශීය, දිස්වත්රික් පල්ලකම්වරුන් සහ සමෘද්ධි කළමනාකරුවන් පවත පයාමු 

කපළාත් ඔුන් ඒවා ෙරිශීලනය කළ යුතුයි. ඔුන් ඒවා ෙරිශීලනය පනාකරන අවස්වථාවලදී මහජන 

නිපයෝජිතයින් වශ්පයන් අෙට ඒ පිළිබඳව කටයුතු කරන්න සිදුපවනවා. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

පකාට්ඨාශ්පේ ඉන්න අයට තමයි කාට කාට ද රු.450.00 ක කූෙන් තිපබන්පන් කියා දැනගත හැකි 

වන්පන්. නාමපල්ලඛනය ලබා ගතපහාත් තමයි යමක් කරන්න පුළුවන්. 

ගරු මන්ී ඒ.රවින්රරාජා මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

සමෘද්ධි කාරණාව සම්බන්ධපයන් ගරු සභාෙතිතුමිය ඉදිරිෙත් කළ කරුණු අගය කළ යුතුයි. ඒ 

සම්බන්ධපයන් පතාරතුරු දැන ගැනීපම් ෙනත යටපත් පතාරතුරු ලබා ගැනීමත් පහාඳ පදයක්. ඒ ඒ 

පකාට්ඨාශ්වල මන්ීවරුන් හරහා පමම පතාරතුරු ලබා ගැනීම වඩාත් සුදුසුයි. පකාට්ඨාශ්පේ 

මන්ීවරුන් සමග තමයි ප්රපද්ශ්පේ ජනතාවට කිට්ටු සම්බන්ධතාවයක් තිපයන්පන්. මාපේ 

පකාට්ඨාශ්පේත් සමෘද්ධි ප්රතිලාභීන් සිටිනවා. පොපහාසත් ෙුල්ලවල අයත් පමම ප්රතිලාභය ලබා 

ගන්නවා. අඩු ආදායම්ලාභීන්, වපයෝවෘද්ධ අය, ස්වවාමිපුරුෂයා පනාමැති කාන්තාවන් ආදි අයට 

ප්රමුඛතාවය ලබාදිය යුතු බවට කාරණාවක් තිපබනවා. නමුත් එපස්ව සිදු පවන්පන් නැහැ. ඒ ඒ 

පකාට්ඨාශ්වල කමිටු ස්වථාෙනය කර, ඒ සඳහා සභාෙතිවරපයකුත් ෙත්කර ගන්නවා. සමෘද්ධිය 

මගින් ලැපබන ප්රතිලාභ ජනතාවට ලබාදීම සඳහා සමෘද්ධි නිලධාරීන් ක්රියාත්මක විය යුත්පත් එම 

සභාෙති මගිනුයි. එම සභාෙතිවරුන් තමන්ට අවශ්ය පුද්ගලයන්ට ලබා දීම වැඩි වශ්පයන් දක්නට 

තිපබනවා. සමෘද්ධි ප්රතිලාභ ලබා ගන්නා ප්රතිලාභීන්ට කියනවා කාටත් දන්නැතුව බැංකුවට එන්න 

කියලා. මාස තුනකට සැරයක් තමයි එම දීමනාව ලබාපදන්පන්. මාසිකව රු.2500.00 ක් ලබා ගන්නා 
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පකපනකුට මාස තුනකින් රු.7500.00 ක් ලබා ගත හැකියි. නමුත් රු.5000.00 ක් ලබා පගන ඉතිරි 

රු.2500.00 ක් බැංකු ගිණුපම් රඳවා තැබිය යුතුයි. තමන්පේ මුණුපුරන්ට බැංකු ගිණුම් විවෘත කළ 

යුතු බවට කියනවා. අඩු ආදායම්ලාභීන්ට තමයි පමම සහන ලබා පදන්පන්. ඒකත් නිවරැදිව ලබා 

පනාපදන්පන් නම් ඒක අවශ්ය නැහැ. ප්රතිලාභීන්ට සම්ූර්ණපයන්ම පමම ප්රතිලාභය ලබා දීම සඳහා 

කටයුතු කර පදන පලසට ඉල්ලලා සිටිමි. වයස අුරුදු 70 ට වඩා වැඩි අයට රු.2000.00 ක  දීමනාවක් 

ලබාදීම සම්බන්ධව මීට පමාපහාතකට පෙර ගරු මන්ීවරුන් ෙවසා සිටියා. 2019 වර්ෂපේ 03 වන 

සභා වාරපේදී මම පමය පයෝජනාවක් වශ්පයන් ඉදිරිෙත් කළා. එම වැඩිහිටි අය මීට පෙර ගාඩ්පමෝර් 

එපක් සිට ෙැමිණීම සඳහා ීපරෝද රථ වලට රු.1500.00  ක් පගවිය යුතුයි. පම් අයට ලබා පදන 

රු.1900.00 කින් රු.1500.00 ක් ීීල්ල රථයට පගවලා ඉතිරි රු.400.00 න් ොන් සහ එළවළු රැපගන ගිය 

තත්ත්වයක් තිබුණා. සෑම පකාට්ඨාශ්යකටම තැෙැල්ල පස්වවා නිලධාරීන් සිටිනවා. එම පස්වවකයින් 

මගින් පමම දීමනාව  පගවිය යුතු බවට අපි තීරණයක් ලබා පගන තිබුණා. අදාල ආයතන වලට ිපි 

පයාමු කළ යුතු බවටත් තීරණයක් ලබාපගන තිබුණා. පමපතක් එය සිදු වූපේ නැහැ. නැවතත් එම 

පයෝජනාව ඉදිරිෙත් පවලා තිපබනවා. දැන්වත් පම් සඳහා තීරණයක් ලබා දිය යුතුයි. 

 

ගරු මන්ී එස්.ඒ.දිසානායෙ මැතිතුමා (ශ්රී ලං.කපා.කප) 

ගරු සභාෙතිතුමියනි, සමෘද්ධි ප්රතිලාභී ෙුල්ල සම්බන්ධව කතා කරන විට කිව යුතුයි, මස්වපකළිය 

නගරපේ සමෘද්ධි ප්රතිලාභී ෙුල්ල පතෝරන අවස්වථාපේ මමද එම ස්වථානපේ සිටියා. සමෘද්ධි බැංකුව 

හරහා විශ්ාල ණය මුදල්ල ලබා පදනවා. ඒ කියන්පන් ලක්ෂ තුන, ලක්ෂ එක හමාර, ලක්ෂපේ වැනි 

ණය මුදල්ල. සාමානයපයන් එය නගරපේ සිටින අය සඳහා ලබා පදනවා. මම හිතන්පන් ගෑස්ව ිප්, 

ගෑස්ව ටැංකි ෙවා ලබා දී තිපබනවා. එය නගරපේ සිටින අය සඳහා ෙමණයි පමවැනි ප්රතිලාභ 

ලැපබන්පන්. අෙපේ වතු ආශ්රිතව සිටින අයට පම් පද් ලැපබන්පන් නැහැ. මස්වපකළිය නගරපේ තිබුණු 

සමෘද්ධි පවළඳපොලක් සඳහා ඔබතුමිය හා මම පනෝර්ුඩ් වල දී සහභාගී වූවා. සෑපහන දුරට  ඒ අය 

සඳහා වයාොර දියුණු කර ගැනීම සඳහා පමවැනි ප්රතිලාභ ලබා දී තිපබනවා. නමුත් පමහි විශ්ාල 

ගැටළුවක් පලස බලොන්පන් නිලධාරීන්පේ ගැටළුවයි. මන්ීතුමා ෙැවසූ ආකාරයට ඔහු සමෘද්ධි 

සමාජයක් සාදාපගන, එම වත්පත් එකී සමාජයයි තීන්දු තීරණ ලබා ගන්පන්. ඔබට සමෘද්ධිය ලබා 

ගැනීමට අවශ්ය නම් රු. 2000.00 ක් දුන්නා නම් ඔහු සමෘද්ධි ප්රතිලාභිපයක් හැටියට ගණන් ගනු 

ලබනවා. නිලධාරින්පේ වැරැද්ද නිසා තමයි ලැබිය යුතු පකනාට පනාලැපබන්පන්. එනිසා ලැබිය යුතු 

පකනාට පනාලැපබන්පන් පකපලසද කියා පසායා ගැනීම සඳහා එතැනිනුයි අපි පමය ආරම්භ කළ 

යුත්පත්. ගරු සභාෙතිතුමියපගන් මා ඉල්ලලා සිටින්පන් ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් කාර්යාලපේ ෙැවැත්පවන 

කමිටු රැස්වීම් වලදී පමම ගැටළුව ගැන ෙවසා එහි නිලධාරිපයක් හරහා ෙැමිපණන්න. එම 

පකාට්ඨාශ්පේ සමෘද්ධි නිලධාරිපයක් පිට ගමකින් ෙැමිණ පමහි රාජකාරී කරන විට ඔහු දන්පන් 

නැහැ පමහි තිපබන අඩුොඩු. ඔහු අර සමාජපේ සිටින නායකයන්පගන් තමයි පමහි ප්රශ්න පිළිබඳව 

විමසා සිටින්පන්. ෙසුව මන්ීතුමා ෙැවසූ ෙරිදි හිතවත් ඥාතීන්පේ රැල්ලලට තමයි ලබා පදන්පන්. පම් 

මස්වපකළිය නගරපේත් කඩ තිපබන මිනිසුන්ට සමෘද්ධිය තිපබනවා. අවශ්ය අයට එය සිදු කරනවා. 

දැනටත් එය සිදු පවනවා. සමහර නිපවස්වවල පදපදපනකුට සමෘද්ධිය තිපබනවා. වැඩිහිටි දීමනාවත් 

තිපබනවා. නැතිපකනාට නැහැ. එපලසයි සිදු වන්පන්. එනිසා ඒ කරුණු ඉදිරිෙත් කර එතැනින් 

නිලධාරිපයකු පගන්වා ඔබතුමිය ෙැවසූ ෙරිදි ඒ ඒ පකාට්ඨාශ්වල ඇති පතාරතුරු පල්ලඛනපේ 

තිපබන නම්වින් සමෘද්ධිය ලබාදීම සඳහා සුදුසුද යන්න පසායා බලා පමය සිදුකළ පහාත්  පමම 

ගැටළුව අවසන් කළ හැකි බව මම සිතනවා.  
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ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු මන්ී නිතයානන්දන් මැතිතුමා හිටපු  මුදල්ල අමාතයතුමා ලබාදුන් වැඩසටහන සඳහා ස්වූති 

කර තිබුණා. එම වැඩසටහපන් ආරම්භක පියවරක් වශ්පයන් වැඩසටහන ආරම්භ කරන්න කීවා. 

අපි වැඩසටහන අවසන් කර දුන්නා. නමුත් ඒ සඳහා වූ පගීම් සිදු කපල්ල නැහැ. සභාව මගිනුයි පම් 

වැඩසටහන පමපහයීම සිදු කපේ. පමම කාරණාව යටපත් අපි විශ්ාල අසීරුතාවයකට ෙත් ී 

සිටිනවා. එනිසා පමම කාරණාවත් ප්රාපද්ශීය සංවර්ධන කමිටු සභාෙතිතුමාපේ අවධානය පිණිස 

ඔබතුමිය පයාමු කළ යුතුයි. පම් සඳහා අවශ්ය භාණ්ඩ ලබා දීමට එතුමාට හැකිනම්, පම් සඳහා වූ 

පගීම් ලබා දිය පනාහැකි වූපේ ඇයි? එනිසා පමම කාරණාව පිළිබඳව වහාම කටයුතු කළ යුතුයි. 

 

ගරු මන්ී කේ.කයෝකේන්රන් මැතිතුමා (එ.ජා.නි.කප) 

මස්වපකළිය නගරයට සමෘද්ධි බැංකු ශ්ාඛාවක් ලබා දිය යුතු බවට ෙසුගිය සභා වාරවල දී ගරු 

මන්ීවරුන් ඉල්ලලා සිටියා. මස්වපකළිය නගරපේ පමම බැංකුව ක්රියාත්මක පවනවාද? නැද්ද? යන එක 

ප්රශ්නාර්ථයක්. පේතුව ෙසුගිය 28 වැනි දින මපර්, සීතගඟුල, මුස්වසාකැපල්ල වැනි ප්රපද්ශ්වල ජනතාව 

සමෘද්ධි දීමනාව ලබාගැනීම සඳහා පබාපහෝ දුෂ්කරතා මැද්පද් ෙැමිණියා. පමම පයෝජනාව සමඟ 

මස්වපකළිය සමෘද්ධි බැංකු ශ්ාඛාව පිළිබඳවද ගරු සභාෙතිතුමිය අවධානය පයාමු කළ යුතු බවට 

ඉල්ලලා සිටිමි.  

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මාස ෙහකට පෙර මස්වපකළිය නගරපේ සමෘද්ධි බැංකු ශ්ාඛාව ආරම්භ කළා. නිළධාරීන් හතර ෙස්ව 

පදපනක් ෙැමිණ යනවා. බැංකුව පගාඩනැගිල්ලලක් වශ්පයන් ෙමණක් ෙවතිනවා. 

ගරු මන්ී කේ.නිතයානන්දන් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

ගරු මන්ී පී. ආනන්දන් මැතිතුමා ෙැවසූ ෙරිදි මමත් හැමිල්ලටන් වතුයාපේ ලක්ෂ හතරක් වටිනා 

පකාන්ීට් මාර්ගයත් සකස්ව කර තිපබනවා. වාලමපල්ල පකෝවිලට ආරක්ෂිත වැටක් සකස්ව කළා. 

ෙසුගිය වසපර් පදසැම්බර් මාසය වන විට පමම වැඩසටහන් අවසාන කළා. ඒ සඳහා වූ මුදල්ල 

පමපතක් ලැබිලා නැහැ. පම් පිළිබඳව ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් සමග සාකච්ඡා කළ අවස්වථාපේදී හැකි 

ඉක්මනින් ඒ සඳහා වූ මුදල ලබා පදන බවට ෙැවසුවා.  

ගරු මන්ී එස්.ඒ.දිසානායෙ මැතිතුමා (ශ්රී ලං.කපා.කප) 

මම හිතන්පන් සමෘද්ධි බැංකුව විවෘත කර ඒ සඳහාත් මාසික කුළියක් පගවනවා. එයටත් සමෘද්ධි 

අධිකාරියට ිපියක් ඉදිරිෙත් කරන්න. තව එකක් තිපබනවා, අපි ෙසුගිය වසරට පෙර වර්ෂපේ, 

පකාට්ඨාශ්යකට ලක්ෂ විස්වසක මුදලක් පවන්කර සිටියා. එවිට අපි ලක්ෂ විස්වසක බිල්ලඩිමක් ඉහළ 

සාදා තිපබනවා.  බිල්ලඩිපම් එම ස්වථානය සඳහා කුළිය ලබා පදනවානම් ඒ සමෘද්ධි බැංකුව හරහා 

එතැනට යම්කිසි මුදලක් යටකළ පහාත්  සමෘද්ධි බැංකුවක් පහෝ එතැනින් විවෘත කර ගත හැකියි. 

එතැනින් මුදල්ල නිකරුපණයි යන්පන්. පස්වවයක් නැහැ. මුදලුත් නැහැ. එනිසා ගරු සභාෙතිතුමියනි, 

ඔබතුමිය ඒ සම්බන්ධපයන් එම ආයතනයට අදාලව ිපි ඉදිරිෙත්කර සභාපේ පම් පිළිබඳව  

පයෝජනා ඉදිරිෙත් ඇති බවට දැනුවත් කරන්න. මහජනතාවපේ මුදල්ල. බිල්ලඩිපම් සම්පුර්ණ ඩැඩ 

ඉවරයි. දැන් තිපබන්පන් පදාරවල්ල ටික හා ජපනල්ල ටික දැමීමට ෙමණයි. ඒ අය මාසිකව කුළියක් 

පගවනවා නම් ඒ සඳහා අත්තිකාරම් මුදලක් පගවනවාපන්. එයින් එය සාදා එතැන එම මහජනතාව 

පවනුපවන් එහි සිටිය හැකියි. එවිට එම ස්වථානපේ නිලධාරිපයක් සිටිනවාපන්.    
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ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

අපි පම් රු.450.00 ක කූෙන් ෙත පිළිබඳව කතා කර සිටිනවා. ඒ වපේම ආබාධිත අය සදහා 

රු.300.00 ක රු.350.00 ක දීමනාව ෙමණයි ලබා පදන්පන්. ඉන් කිසිදු ප්රපයෝජනයක් නැහැ. එනිසා පම් 

පිළිබඳව දිස්වත්රික් පල්ලකම්ට පහෝ මුදල්ල අමාතයාංශ්ය පවත දැනුම් දිය යුතුයි. හෘද පරෝගීන්ට ලබා පදන 

දීමනාව රු 150.00 යි. පම් සියල්ලල වැඩි කළ යුතුයි. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ගරු මන්ී කේ.නිතයානන්දන් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

ෙසුගිය මාස හතරක් ෙහක් තිස්වපස්ව ජනතාව අති විශ්ාල ආර්ික ගැටළු වලට මුහුණ පදමින් 

සිටිනවා. තවමත් පෙෝිම්වල සිටිනවා. ෙසුගිය මාසපේ 19 වන දින මස්වපකළිය නගරපේ පිහිටි 

ඉන්ධන පිරුම්හලට භූමිපතල්ල ලබා ගැනීම සඳහා අති විශ්ාල ජනතාවක් ෙැමිණ සිටියා. එහි සිටි 

තරුණයින් නිසා එම ස්වථානපේ විශ්ාල අර්බුධකාරී තත්ත්වයන් මතු ුණා. මස්වපකිය නගරය ග්රාම 

පස්වවා වසම් 13 කට පොදු ස්වථානයක්. නගරපේ සිටින ජනතාව වතුකරපේ ජනතාව ඉතාමත් ෙහත් 

මට්ටමකින් හසුරවනවා. එනම් “වත්පත් එුන් කියා” ආමන්ත්රණය කර තිපබනවා. මපේ අම්මයි 

තාත්තයි වත්පත් වැඩ කරපු අය තමයි, මමත් වැඩ කරන්පන් වත්පත්. ජනතාව විසින් ඡන්දය ලබාදී 

ෙසුගිය මාස හතරක් ෙහක්  ප්රාපද්ශීය සභාපේ මන්ී වශ්පයන් කටයුතු කරනවා. එම අවස්වථාපේදී 

ෙහත් විදියට කතා කර තිපබනවා. වතුකරපේ ජීවත්වන අයත් පමම නගරපේ වයාොරිකයින් 

වශ්පයන් සිටිනවා. වත්පත් එුන් කියා බැනපු එක මම පිළිකුපලන් පහළා දකිනවා. සමාජ මාධය 

ජාල ඔස්වපස්ව ඉතාමත් ෙහත් විදියට සටහන් කර තිබුණා. පම්වා මම දැඩි පලස පහළා දකිනවා. 

වතුකරපේ අය කිසි පහයකින් ෙහත් මිනිසුන් පනාපේ. නගරපේ ජීවත් වන මිනිසුන්ට සමානව 

වතුකරපේත් ජීවත් පවනවා. ඉදිරි කාලපේ දී පමවැනි තත්ත්වයන් සිදු පනාවිය යුතුයි. සිදු වූ පමවැනි 

සිද්ධිය සඳහා මම සභාව මගින් දැඩි විපරෝධය ෙලකර සිටිනවා. පම් පිළිබඳව පබාපහෝ පදපනක් 

තමන්පේ විපරෝධතාවය ෙල කරන බවට ෙවසා තිපබනවා. අපිත් පම් වපේ කරන්න පහාඳ නැහැ 

කියා මම ඒ අයට ෙැවසුවා. මම හිතලා තිබුණා නම් මස්වපකළිය නගරපේ විශ්ාල  උද්පඝෝෂණයක් සිදු 

කරන්න තිබුණා. පබාපහෝ පදපනක් මට සහාය ෙළ කිරීමට සූදානම්ව සිටියා. නමුත් මම එපස්ව කපේ 

නැහැ, ඉදිරි කාලපේ දී පොදු ස්වථානවල ඉතාමත් ප්රපේශ්පමන් කතා කළ යුතුයි. 

තීරණ අංෙ 09 

රු 450.00 ක් වටිනා සමෘද්ධි කූෙන් ෙත් පිළිබඳ වූ පයෝජනාවට අනුව ප්රාපද්ශීය / දිස්වත්රික් 

පල්ලකම්වරුන්ට ද සමෘද්ධි අධිකාරිය සහ සමෘද්ධි කළමනාකරුවන්හට ද ිපි පයාමු කිරීමට 

තීරණය කරන ලදී.  

 

තීරණ අංෙ 10 

වැඩිහිටි දීමනාව තැෙැල්ල පස්වවකයන් මගින් පබදා හැරීම සඳහා අවශ්ය ආයතන පවත ිපි පයාමු 

කිරීමට තීරණය කරන ලදී. 

 

තීරණ අංෙ 11 

සමෘද්ධි බැංකු පගාඩනැගිල්ලල සම්බන්ධපයන් සමෘද්ධි අධයක්ෂ පජනරාල්ලතුමාට ිපියක් යැීමට 

තීරණය කරන ලදී. 
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ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු මන්ී පක්. නිතයානන්දන් මැතිතුමා “වත්පත් එුන්” කියා කතා කළ එකට හිපත් පේදනාවක් 

ඇති වූ බවට ෙැවසුවා. නමුත් ඒ පිළිබඳව විමසිල්ලපලන් බැලුවපහාත් වනාන්තර වතු බවට ෙත් කපේ 

අපි තමයි. අද අෙට ලැබී තිපබන ෙහසුකම් නගරපේ ජීවත්පවන ජනතාවට නැහැ. අද වන විට සහල්ල 

ෙමණක් ලැබුපණාත් වතුකරපේ ජනතාවට ප්රමාණවත් පවනවා. අදට භූමිපතල්ල වලටත් ගෑස්වවලටත් 

නගරපේ මිනිස්වසු තමයි පෙෝිම්වල ඉන්පන්. වතුකරපේ ජනතාව එම පෙෝිම් වල නැහැ. අපි දැනට 

වතුකරපේ ජීවත් ුණත්  ඉතාමත් සතුටින් ජීවත් පවනවා. අෙට එහි සියලුම පද්වල්ල පනාමිපල්ල 

ලැපබනවා. වතු ප්රපද්ශ්යට ෙැමිණ බැලුවපහාත් පත්රුම් ගන්න පුළුවන්, පම් වපේ සුපඛෝෙපභෝගී 

ජීවිතයක් තිපයනවද කියලා. අද නගරපේ ජීවත් පවන මිනිස්වසු කෑම පේලක් කන්න අඩිතාලම ී 

සිටින්පන් අපි තමයි. එනිසා නගරපේ සිටින අය පමවැනි වචන භාවිතා කිරීපමන් වලකින්න. අපි 

ඔබව විපේචනය කිරීපම් කාලය වැඩි ඈතක නැහැ. දැන් මස්වපකළිය ප්රාපද්ශීය සභාව ක්රියාත්මක 

වන්පන් නම් ඊට පේතුව වතුකරපේ ජනතාව තමයි. වතුකරපයන් ආවරණය වන පකාට්ඨාශ් 

නවයක් තිපබනවා. නමුත් පමම  සභාපේ සම්ූර්ණ ප්රතිලාභ ලබා ගන්පන් නගරපේ ජීවත්වන අය 

ෙමණයි. පමම සභාවට වතුකරය නිපයෝජනය කරමින් පමපතක් යම් ෙැමිණිල්ලලක් ඉදිරිෙත් ී 

තිපබනවාද? අපි පගාස්ව ඒවා ෙරීක්ෂාකර තිපබනවාද? එනිසා පමවැනි පද්වල්ල මම ඉතා දැඩි පලස 

පහළා දකිනවා.   

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මම හිතන විදිහට “වත්පත් එුන්' කියන එක අෙහාසයක් පනාපවයි. ඒක අපප් අනනයතාවයක්. 

පමහි සිටින සියලුම පදනා වතු ප්රපද්ශ්පේ අය තමයි. මස්වපකළිපේ ජාති ආගම් පේදයක් කියලා 

එකක් නැහැ. මස්වපකළිපේ එපහම එක් අපයක් පදපදපනක් කතා කර ඔුන්ට දඬුවම්ද ලබා දී 

තිපබනවා. පම් ප්රශ්නය තවදුරටත් රැපගන යන්පන් නැතුව පම් සඳහා වූ තීරණය ඒ ඒ අය හරියට 

ප්රපයෝජනයට ගත්තා නම් ඇති. ඉන්ධන පිළිබඳව කාරණාවක් ඉදිරිෙත් කර තිබුණා. හදිසි අවශ්යතා 

සැලකිල්ලලට ගනිමින් ඉන්ධන ලබාපදන බවට ෙවසා තිබුණා. නමුත් දැන් සභාෙතිතුමියටවත් 

ඉන්ධන නැහැ. හදිසි අවශ්යතා සඳහා ඉන්ධන නැති අවස්වථාවලදී වතුකරපේ ජනතාව පගාඩක් 

අෙහසුතාවයට ෙත් පවනවා. හදිසි අවශ්යතා සඳහා දුර ඈත වතුකර ප්රපද්ශ්වල සිට වවදය 

ෙහසුකම් සඳහා නගරයට ෙැමිණීමට අවශ්යතාවයක් මතු ුවපහාත් අෙට තිපබන එකම විසඳුම 

තමයි 1990. සාමිමපල්ල ප්රපද්ශ්පේ හදිසි අවශ්යතාවයක් මතු වන විට 1990 වාහනය නල්ලලතන්නිය 

ප්රපද්ශ්යට පගාස්ව තිබුණා නම් එම වාහනය පමම ප්රපද්ශ්යට පගන්වා ගන්න බැහැ. එකම 

අවස්වථාවකදී දුරකථන ඇමතුම්  03 ක් එන්න පුළුවන්, ඒ අවස්වථාපේදී ඒ අය කුමන ප්රපද්ශ්යටද  

යන්පන් කියන ගැටළුවක් මතුපවනවා. එක වත්තක ත්රිපරෝද  රථ පදකකට පහෝ පමවැනි හදිසි 

අවශ්යතා සඳහා ඉන්ධන ලබා පදන්පන් නම් හදිසි අවශ්යතා වලදී එය  ෙහසුවක් පේවි. මමත් පම් 

පිළිබඳව පයෝජනාවක් ඉදිරිෙත් කර තිබුණා. පම් සම්බන්ධපයන් සාකච්ඡා කර තීරණයක් ලබා 

ගැනීමට අදහස්ව කරනවා. හදිසි අවශ්යතාව පිළිබඳව සැලකිල්ලලට ගනිමින් පමම කරුණු ෙැහැදිි 

කර ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් පවත ිපියක් පයාමු කරන්න. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුබ්රමනියම් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මෑතකදී ස්වපටාක්පහෝම් පකාට්ඨාශ්පේ එකම දවපස්ව පදපදපනක් අසනීෙ ී පරෝහලට රැපගන යාපම් 

අවශ්යතාවයක් මතුුවා. ඉන් එක් අපයක් මරණයට ෙත් ුණා. ඒ වපේම පවනත් ප්රපද්ශ්යක සිට 

ේූම්ීල්ලඩ් ප්රපද්ශ්යට ෙැමිණ සිටි එක් අපයකුත් මරණයට ෙත්ුණා. යම් අනතුරක් සිදුීමට පෙර 

අපි පෙර සූදානම්ව කටයුතු සිදු කරපගන සිටිය යුතුයි. පමවැනි තත්ත්වයක් තව පකාච්චර 
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කාපලකට ෙවතී ද කියා දන්පන් නැහැ. මම අපප් වතුයාපේ වතු අධිකාරී සමඟ සාකච්ඡා කර එක 

පකාට්ඨාශ්යකට එක් ීපරෝද රථයක් හදිසි අවශ්යතා සඳහා සූදානම් කර තියන පලසට ඉල්ලලා 

සිටියා. ඒ සඳහා ඔහු සහපයෝගය ලබා දී තිබුණා. නමුත් පකාට්ඨාශ්පේ සිටින  වාහන අයිතිකරුවන් 

එය පිළිගත්පත් නැහැ. ඒ සඳහා වූ පගීම් ප්රමාද  ීම ඊට පේතුවයි. නැවතත් සිහිකැඳීපම් ිපියක් 

වතු අධිකාරි පවත මම පයාමු කළා. පම් වපේ සියලුම පකාට්ඨාශ්වල ගරු මන්ීවරුන් යම් 

සූදානමක් සිදුකල යුතුයි. එපලස සූදානම් කළපහාත් පමම ගැටළුවට සුදුසු විසඳුමක් ලබාගත 

හැකියි. 

 

ගරු මන්ී ඒ.රවින්රරාජා මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගාඩ්පමෝර් කියන්පන් මස්වපකළිපය සිට ඈත ප්රපද්ශ්යක පිහිටා තිපබන වත්තක්. අතයවශ්ය පස්වවා 

සඳහා ඩිපෙෝව මගින් ඉන්ධන ලබාපදන බවට රජය ප්රකාශ් කර තිපබනවා. නමුත් අපප් ගාඩ්පමෝර් 

ප්රපද්ශ්පේ බස්ව රථයක් පම් සතිපේ ගියවිට ඉන්ධන ලබා පගන නැවත සතියකට ෙසුවයි නැවත 

ෙැමිපණන්පන්. රජපේ ඩිපෙෝවක් මගින් ඉන්ධන ලබා ගැනීපම්දී රජපේ වාහන වලට දිනෙතා 

ඉන්ධන ලබා ගත හැකියි. අපනකුත් රජපේ වාහන සුපුරුදු ෙරිදි පස්වවපේ පයපදනවා. අෙපේ 

ගාඩ්පමෝර් ප්රපද්ශ්යට පස්වවාපේ පයපදන රජපේ බස්ව රථයත් දිනෙතා පස්වවාපේ පයපදන්පන් නැහැ. 

ෙසුගිය සතිපේ එක්තරා කාන්තාවකට වත්පත් දී බඹරු දෂ්ඨ  කළ නිසා ඇයව පරෝහලට රැපගන 

ආපේ කුයින්ස්වලෑන්ඩ් වත්ත හරහා පිහිටි අඩි ොපර්. එම ප්රපද්ශ්පේ කිසිදු වාහනයක් සතුව ඉන්ධන 

තිබුපණ් නැහැ. වතු ෙරිොලනයත් වවදය පස්වවාව අවම කර තිපබනවා. රජපේ පස්වවාව ලබාපදන 

පමම බස්ව රථය පහෝ  දිනෙතා පස්වවපේ පයාදවනවානම් ෙහසු පේවි. ගාඩ්පමෝර් ප්රපද්ශ්පේ පස්වවපේ 

පයපදන වාහන වලට පිළිපවලකට ඉන්ධන ලබා දිය යුතුයි. එපස්ව පනාමැති නම් රජපේ   පස්වවාව 

විධිමත්ව ලබා දිය යුතුයි. ඇහුපවාත් ටයර් නැහැ කියනවා. ටයර් තිපයන වාහනවලට ඉන්ධන ලබා 

දුන්නා නම් එම වාහන පස්වවපේ  පයපදනවා පන්ද? අපි පම් සඳහා වහාම තීරණයක් ලබා ගත යුතුයි.  

මපේ පකාට්ඨාශ්පේ ෙුල්ල 4000 ක් 5000 ක් ෙමණ සංඛයාවක් ජීවත් පවනවා. මම  ප්රාපද්ශීය සභා 

මන්ීවරපයක්. මා ළඟ වෑන් රථයක් තිපබනවා. අතයාවශ්ය පස්වවාව සඳහා සභාව මගින්  ඩිපෙෝව 

පවත ිපියක් ලබා පදන්පන් නම් මපේ පකාට්ඨාශ්පේ අතයවශ්ය පස්වවා සඳහා මපේ වාහනය 

පයාදාගත හැකියි. අුරුදු 15 කට මපේ වාහනය මගින් අවස්වථා 1000 කට වැඩිය වවදය පස්වවාවන් 

වලට උදේ කර තිපබනවා. පමවැනි පස්වවාවන් ලබා දී තිපබනවා. කුමක් පහෝ හදිසි අවශ්යතාවයන් 

සඳහා මට තමයි දුරකථන ඇමතුම් ලබා පදන්පන්.  

 

ගරු මන්ී පී.ආනන්දරාජ්ක මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

මාපේ පකාට්ඨාශ්පේ අතයවශ්ය පස්වවාවන් වල පයපදන වාහන හතරකට ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් සමග 

සාකච්ඡා කර මම ඉන්ධන ලබා දී තිපබනවා. ඒ වපේම ඉන්ධන සම්බන්ධපයන් පබාපහෝ අක්රමිකතා 

සිදු පවනවා. අෙපේ ගරු මන්ත්රිතුමා ෙවසන ෙරිදි ගාඩ්පමෝර්, මපර් වැනි ප්රපද්ශ්වලට 

අනිවාර්යපයන්ම රජපේ බස්ව පස්වවාව ලබා දිය යුතුයි. ඒ නිසා පම් පිළිබඳව අවශ්ය ස්වථානවලට ිපි  

පයාමු කරන්න. කෘෂිකර්ම කටයුතු වල පයපදන පුද්ගලයින් හට ඉන්ධන ලබා පදන පලසට ෙවසා 

තිබුණා. නමුත් එය මස්වපකළිය ඉන්ධන පිරුම් හපලන් ප්රතික්පෂ්ෙ කළා. එනිසා මින් ඉදිරිපේ දී 

පමවැනි අතයවශ්ය පස්වවා සඳහා ප්රමුඛතා ලබාදිය යුතුයි. මස්වපකළියට ලැපබන ඩීසල්ල පතාගය 

පකාපහද කියලා දන්පන් නැහැ. පමම ප්රපද්ශ්පේ බස්ව රථ සඳහා ස්වීර ගාස්වතුවක් නිර්ණය කරන 

පලසට මධයම ෙළාපත් පෙෞද්ගික බස්වරථ පකාමසාරිස්ව පවත දැන්විය යුතුයි. 
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ගරු මන්ී පී.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මෑතකදී අපි විවිධ පස්වවා සමුෙකාර සමිතිපේ සභාෙති සහ අපනකුත් නිලධාරීන් සමඟ රැස්වීමක් 

සංවිධානය කර තිබුණා. එම රැස්වීපම්දී අළුපතන් ඉදිකල විවිධ පස්වවා සමූෙකාර ශ්ාඛාවලට  

භූමිපතල්ල ලීටර් 200 ක් ලබාපදන බවට ෙැවසුවා. නමුත් එය ක්රියාත්මක ුපණ් නැහැ. පමය විශ්වාස 

කරමින් අපි ජනතාවටද පොපරාන්දු ුණා. නැවතත් පම් පිළිබඳව  සිහිකැදවිම් සිදු කළ යුතුයි. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

මම එම ස්වථානයට පගාස්ව ඒ සඳහා සහභාගිපවලයි ෙැමිණිපේ. 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

අසාමානය තත්ත්වය පේතුපකාටපගන වාහනවල රියදුරන් අෙහසුතාවට ෙත් ී සිටිනවා. පමය 

අවස්වථාවක් කර ගනිමින් වාහනවල  ගාස්වතු ඔුන්ට අවශ්ය ෙරිදි වැඩි කරගැනීම වැරදි කාර්යයක්. 

මපර් පකාට්ඨාශ්පේ වලදල, ගැටස්ව, රාජමපල්ල වැනි ප්රපද්ශ් ඉතාමත් අසීරු තත්වයක ෙවතිනවා. එක 

ශිෂයපයකුට වලදල සිට මස්වපකළියට ෙැමිණ යන්න දිනකට රුපියල්ල 400.00 ක් වියදම් පවනවා. සිසුන් 

ොසලට ෙැමිණීම අඩුයි. සිසුන් පවනත් ොසල්ලවලට දාගන්න පදමේපිපයෝ ඇවිත් කතා කරනවා. වාර 

ප්රපේශ් ෙත්ර ලබා දීම සඳහා පෙෞද්ගික ප්රවාහන පස්වවාවට ඉල්ලලීමක් ලබාපදන්න.  

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ප්රවාහන අංශ්යට ිපි පයාමු කළාට ඔුන් එන දිනය පකපස්ව පහෝ දැනගන්නවා. ඔුන් ෙැමිපණන 

දිනපේදී ෙමණක් ටිකට්ෙත් ලබා පදනවා. ජනතාවත් පම් ගැන අහන්පන් නැහැ. මධයම ෙළාත් 

ප්රවාහන අධිකාරිය විසින් ටිකට් පොත් ද ලබාදී තිපබනවා. 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

මෑතකදී සමාජ මාධය ජාල ඔස්වපස්ව  ප්රසිද්ධ ු සිදුීම්. මෑතක දී  ඉන්ධන ලබා දීම පිළිබඳව සියලුම 

පදනා කැදවා රැස්වීමක් ෙැවැත්වූවා. පොිස්ව නිලධාරීන් සමග මටත් මුහුණට මුහුණ තර්ක කිරීපම්  

තත්ත්වයක්ද උදා ුණා. ඊට ෙසුවදා භූමිපතල්ල ලබා දුන්නා. එදින අලුයම 03.00 ට ෙමණ මම තවත් 

පකපනක් කැටුව ප්රපද්ශ්පේ සිටින ගුරුවරුන් සඳහා ගැළුම් 56  පයාදවා තිබුණා. එදින සියලුම 

ගුරුවරුන් එම ස්වථානයට පගාස්ව සිටින අවස්වථාපේ භාවිතා කළ වචන ඉතාමත් අවිනීතව තිබුණා. 

‘අපි තමයි කිේපේ කියන කාරණාව' ඒ අවස්වථාපේදී සමුෙකාර සමිතිපේ කිසිපවක් කතා කපේ 

නැහැ. පමය සමාජපේ සිදු වූ ඉතාමත් ෙහත් ක්රියාවක් පලසටයි දකින්පන්. කිසිම ගරු 

මන්ීවරපයක් පෙෝිම් වලට එන්පන් නැහැ කියලත් ෙවසා සිටියා. ඉන්ධන අවශ්ය වන ගරු 

මන්ීවරුන් පෙෝිපම් සිට තමයි ඒවා ලබා ගන්පන්, අවශ්ය නැති අය පෙෝිමට එන්පන් නැහැ 

කියලා මම එහිදී කිේවා. එක්තරා පුද්ගලයින්ට ෙමණයි සියලුම පද්වල්ල ෙහසුපවන් ලැපබන්පන්. පම් 

සඳහා සුදුසු ක්රියාමාර්ග ගන්පන් නම් රාී කාලපේදී ඉන්ධන ලබා ගැනීම නවත්වන්න පුළුවන්. 

ියාෙදිංචි කළ වාහන වල පල්ලඛනය ලබා පදන පලසට පතාරතුරු දැනගැනීපම් ෙනත යටපත් විවිධ 

පස්වවා සමුෙකාර සමිතිපේ සභාෙතිතුමා පගන් ඉල්ලලන්න. එවැනි පල්ලඛනයක් නැතිව ඇති. 

මස්වපකළිය නගරපේ පෙට්ට්රල්ල සහ ඩීසල්ල අවශ්ය නම් පකාපහවත් පසායන්න අවශ්ය නැහැ.  ‘සම්ෙත්’ 

කපඩ් සහ පොිස්ව ස්වථානය ඇතුපල්ල තිපබනවා. එහිදී ඒවා විකුණනු ලබනවා. පමහිදී මතුව ඇති 

ගැටළු වලට මස්වපකළිය පොිස්ව ස්වථානයත් අනුබල ලබා පදනවා. ඒ වපේම පම් බස්ව ගාස්වතු පිළිබඳව 

ද කටයුතු කළා නම් පහාඳයි. පකාළඹ සිට හැටන්වලට රු. 600.00 ක් පවනවා. නමුත් මස්වපකළිය සිට 

රාජමපල්ලට රු. 450.00 ක් අය කරනවා. පලාකු ොර්සලයක් දැම්පමාත් ඒ සඳහා රු. 500.00 ක් අය කර 
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සිටිනවා. පොඩි ළමුන් ට රු. 100.00 ක් අය කරනවා. පම් සඳහා කටයුතු කරන්න. නැතිනම් දැනට 

මාර්ගය කාෙට් කර ඇති  නිසා නව බස්ව රථයක් පස්වවය සඳහා ලබාපදන්න. 

 

 

 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

මස්වපකළිය නගරයට තවමත් ඉන්ධන ලැබී නැහැ. ඉන්ධන ලැබුණායින් ෙසුව තමයි පම් පිළිබඳව 

ගන්නා ක්රියාමාර්ග කුමක්ද කියා බැිය යුත්පත්. ඒ වපේම නගරය දැන් නීකරණය ී තිපබනවා 

නම් ඊට පේතුව වතුකරපේ ජනතාව තමයි. එම ජනතාව භාණ්ඩ මළදී ගත්පත් නැත්නම් නගර 

වතුවලට වඩා  නරක තත්ත්වයකට ෙත්පවනවා. උතුපර් අය 'වත්පත එුන්' කියලා හදපු නම තමයි 

අදටත් ෙවතින්පන්. පමය ආඩම්බරයට කරුණක්. පම් වපේ ජන පකාටසකුත් පමහි ජීවත් පවනවා 

පන්ද. එදා අපි නැතිනම් පලාකු ප්රශ්නයක් මතුපවනවා. ඉදිරිපේදී බලමු. අපි සියළු පදනා එහි සිට 

ෙැමිණි අය පන්ද? වතුකරපේ ජීවත් පවන පබාපහෝ පදපනක් පහාඳ තත්ත්වපයන්  සිටිනවා. නාසා 

ආයතනපේ ද පස්වවය කරනවා. ඉන්දියානු තානාෙති කාර්යාලපේ ද වත්පත්  පකපනක් සිටිනවා. පම් 

සියල්ලල ආඩම්බරයට කරුණක්. 

ගරු මන්ී ඒ.රවින්රරාජා මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මෑතකදී ශ්රී ලංකාපේ රූෙවාහිනී වැඩසටහනකදී  'වත්පත එුන්’’ කියd ෙැවසීපමන් විශ්ාල 

ආන්පදෝලනයක් මතු ී තිබුණා. ඒ අනුව මෑතදී  පම් පිළිබඳව ඉන්දියාපේ සමීක්ෂණයක් සිදු කරමින් 

ලංකාපේ වතුකරපේ පදමළ ජාතිකයින්  ෙළමු වරට අධයාෙන සහ රැකියා අවස්වථා සඳහා 

විපදස්වගත ී ඇති බව පසායාපගන ඇති බවට එක්තරා නළුපවක් සදහන් කර තිපබනවා. පමම 

ආඩම්බරය අෙ වතුකරපේ ජනතාව සතුයි. 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

අනාගතපේ දී පමවැනි ප්රශ්න මතු ුවපහාත් එම අවස්වථාපේ දී අපි අවශ්ය කටයුතු සිදු කරනවා. 

මීළඟට ගරු මන්ී පී. රාජ්කකුමාර් මැතිතුමාපේ පයෝජනාව ඉදිරිෙත් කරන පලසට ඉල්ලලා සිටිමි. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

වතුකරපේ පිහිටි සමුෙකාර සමිති ශ්ාඛා  ඉහළ මට්ටපමන් ක්රියාත්මක කිරීමට කටයුතු  කිරීම 

තුළින් වතුකරපේ ජනතාවපේ ආහාර ප්රශ්නයට යම් විසඳුමක් ලබාදිය හැකියි. තවද ප්රධාන 

සමුෙකාර සමිතිපේ  වතුකරපේ ජනතාවට ද සාමාජිකත්වය ලබා පදමින් කටයුතු කිරීම තුළින් 

සහන මිලට භාණ්ඩ මිළදී ගැනීපම් හැකියාවක්  මතුීම පිළිබඳ කාරණාව මාපේ පයෝජනාවයි. එනම් 

විවිධ පස්වවා සමුෙකාර සමිති ශ්ාඛා සියලුම වතුවල පිහිටා තිපබනවා. එහිදී යම්කිසි කාලසීමාවක් 

තුළ වැටුෙ අඩු ුව ද එක් එක් මාස සඳහා මුදල්ල අය කර ගනිමින් ජනතාවට අවශ්ය භාණ්ඩ  නිකුත් 

කර සිටිනවා. දැනට වතුවල පිහිටා ඇති පබාපහෝ සමුෙකාර සමිති ශ්ාඛා වින් පමම ක්රමය 

අත්හිටුවා තිපබනවා. සාමානය ක්රමය යටපත් විවිධ පස්වවා සමුෙකාර සමිති ශ්ාඛා ක්රියාත්මක ීම 

තුින් එම ප්රපද්ශ්පේ ජනතාව ඉන් ඵල ප්රපයෝජන ලබා ගන්නවා. පදවන කාරණාව වශ්පයන් පමම 

විවිධ පස්වවා සමුෙකාර සමිතිපේ වතු ජනතාවපේ සාමාජිකත්වය අඩු බවට ෙවසනවාට වඩා එම 

සාමාජිකත්වය පිළිගැනීපම් ආකල්ලෙයක් සමුෙකාර සමිතියට නැති බව ප්රකාශ් කළ යුතුයි. 

සභාෙතිතුමියටත් එම සමිතිපේ සාමාජිකත්වය තවමත් ලබාදී නැහැ. මස්වපකිය ප්රපද්ශ්පේ 
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බස්වරථ ධාවනය පිළිබඳව මගී ප්රවාහන අධිකාරිය පවත ිපියක් පයාමු කිරීමට තීරණය කරන ලදී. 
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තවමත් ස.පතා.ස ශ්ාඛාවක් පිහිටුවා නැහැ. රජපයන් ප්රකාශිත මිල ගණන්වලට භාණ්ඩ ලබා ගත 

හැකි එක් ආයතනයක්  ස.පතා.ස. අපනක් ආයතනය විවිධ පස්වවා සමුෙකාර සමිතිය. නමුත් 

සාමාජික ප්රමාණය ඉතාමත් අඩුයි. එනිසා සාමාජික ප්රමාණය වැඩි කිරීමට කටයුතු කළ යුතුයි. 

සමුෙකාර සමිති සභාෙතිතුමා කැදවා සාමාජිකත්වය ලබාපදන්පන් කුමන ෙදනපමන් ද යන එක 

පිළිබඳව සාකච්ඡා කරමු.  සාමාජිකත්වය ලබා දීමට පනාහැකි නම් ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් පවත ෙැමිණිි 

ිපියක් පයාමු කරන්න. මීළඟ කාරණාව වන්පන් වතුකරපේ පිහිටා ඇති සමුෙකාර සමිති නැවත 

ෙණ ගැන්ීම සඳහා ප්ලාන්පට්ෂන් කළමනාකරු පවත ිපියක් පයාමු කරන්න. පමවැනි පද්වල්ල දැනට 

ක්රියාත්මක කිරීම තුළින් ජනතාවට යම් ප්රපයෝජනයක් ලැපේවි. 

 

ගරු මන්ී කේ.නිතයානන්දන් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

ගරු මන්ත්රිතුමා  ෙැවසූ ෙරිදි සියලුම වතු වල සමුෙකාර සමිති පිහිටා තිපබනවා. වතු අධිකාරිය 

උනන්දු ුවපහාත් ඒවා ක්රියාත්මක තත්වයට ෙත්කළ හැකියි. 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

සමහර වතු ප්රපද්ශ්වල අධිකාරිය විධිමත් ෙරිදි ක්රියාත්මක පවනවා. සමහර  ප්රපද්ශ්වල ෙමණයි 

ගැටළු ෙවතින්පන්. 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ඉස්වසර වතු අධිකාරිය විසින් ජනතාවට මතුපවන හදිසි අවශ්යතා වලදී ප්රවාහන ෙහසුකම් ලබා  

දුන්නා. දැනට ඒවා නැහැ.  එක් එක් ස්වථානවල විවිධ ක්රමයට ක්රියාත්මක පවනවා. මෑතදී ලබාදුන් 

සහන භාණ්ඩ ප්රවාහනය ෙවා අපි කුිය පගවලයි රැපගන ආපේ. ජනතාවපේ අයිතීන් ප්රතික්පෂ්ෙ 

පවනවා. මස්වපකළිය, කුඩා මස්වපකළිය ආදි ප්රපද්ශ් සඳහා වූ සහන භාණ්ඩ පමපතක් රැපගන විත් 

නැහැ. 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

පම් පිළිබඳව ිපි පයාමු කර තිපබනවා. 

 

 

  

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

මීළඟට ගරු මන්ී වසන්තකුමාර් මැතිතුමාපේ පයෝජනාව ඉදිරිෙත් කරන පලසට ඉල්ලලා සිටිමි. 

ගරු මන්ී ටී.වසන්තුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

මාපේ පයෝජනාව වන්පන්, සාමිමපල්ල ප්රපද්ශ්පේ ෙසුගිය අුරුදු හතළිහකට වඩා වැඩි කාලයක් 

ෙවත්වාපගන ගිය සමුෙකාර සමිති පවළඳසැල පෙෞද්ගිකව පුද්ගලයකුට විකුණනු ලදුව, ඉන් 

අනතුරුව සාමිමපල්ල ෙන්සලට ඉදිරිපේ පිහිටා තිබූ ඉඩපම් (LRC)  අුරුදු ෙහකට පෙර ඉදිකළ 

සමුෙකාර සමිති පවළඳසැල අීය ීපමන් එය විවිධ පස්වවා සමුෙකාර සමිතිය විසින් පවනත් 

පුද්ගලපයකුට කුියට ලබා දී ඇත. පම් නිසා සාමිමපල්ල ප්රපද්ශ්පේ මහජනතාව පනාපයකුත් 

දුෂ්කරතාවන්වලට මුහුණ පදමින් සිටිනවා. ජනතාව මුහුණ පදන දුෂ්කරතා බලා සිටීමට පනාහැකි 

සාමිමපල්ල ප්රපද්ශ්පයහි ගරු මන්ීවරුන් සාමූහිකව එක්ී  සමුෙකාර පවළඳසැලක් ආරම්භ කළ යුතු 

යැයි තීරණය කර විවිධ උත්සාහයන් වල පයදී අද දින එනම් 2022.06.08  දින මහජනතාව පවනුපවන් 

අලුත් සමුෙකාර පවළඳසැලක් විවෘත කර සිටිනවා. පමම මන්ීවරුන්හට සුභ ෙතන අතර පමම 

තීරණ අංෙ 13 

ඉහත පයෝජනාව පිළිබඳව අදාළ ආයතන පවත ිපි පයාමු කිරීමට තීරණය කරන ලදී. 
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සමුෙකාර පවළඳසැල ෙවත්වාපගන යාම සඳහා පතෝරාගත් පගාඩනැගිල්ලල කුියට ලබාගත් එකක්. 

පම් සඳහා කුියක් පගීම ද අනාගතපේ දී එක්තරා බරක් පවනවා. ජනතාව පවනුපවන් ඉදිකරන 

ලද සමුෙකාර සමිති පවළඳසැලක් තිපබන අවස්වථාපේදී කුියට පගාඩනැගිල්ලලක් ලබාපගන 

සමුෙකාර පවළද සැලක් ෙවත්වා පගන  යා යුතුද යනුපවන් ජනතාව කනස්වසල්ලල ෙල කරති. පම් 

සඳහා විසඳුමක් ලබාදීම සඳහා අෙ ප්රපද්ශ්යට අයත් සභාෙතිතුමිය වශ්පයන් ඔබතුමිය නීතිමය 

ක්රියාමාර්ග ගතයුතු බවට ඉල්ලලා සිටිමි. ඔබතුමිය විසඳුමක් ලබා  පනාපදන්පන් නම් ජනතාව විසින් 

උද්පඝෝෂණ ක්රියාමාර්ගයක් ගනු ඇතැයි මා අදහස්ව කරමි. ඒ නිසා අවශ්ය ෙරිදි සුදුසු තීරණයක් ලබා 

ගන්නා පලසට මා කාරුණිකව ඉල්ලලා සිටිමි.  

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

පම් පිළිබඳව විවිධ අවස්වථාවල  ිපි පයාමු කර, ළඟ දී  ඉඩම් ප්රතිසංස්වකරණ පකාමිෂන් සභා 

කාර්යාලය පවත ගිය අවස්වථාපේදී පම් පිළිබඳව මම මතක් කළා. පමම කාරණාව ප්රාපද්ශීය 

සම්බන්ීකරණ කමිටු  සභාවටත් ඉදිරිෙත් කරන පලසට ෙවසා තිබුණා. පම් සඳහා වූ අවශ්ය ඉදිරි 

කටයුතු මම ගන්නවා. 

ගරු මන්ී පී.ආනන්දරාජ්ක මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

සභාව ආරම්භ කළ කාලපේ සිටම පම් පිළිබඳව මම සභාපේ දී කතා කර තිපබනවා. සමුෙකාර 

සමිති සාමාජිකපයක් වශ්පයන් ජනතාව පවනුපවන් කතා කළ නිසා මට ලැබුණු ණය මුදල ෙවා 

අත්හිටුවා තිපබනවා. සාමිමපල්ල ප්රපද්ශ්පේ පබාපහෝ ඉඩම් විකුණා තිපබනවා. තැෙැල්ල කාර්යාලය 

මාසිකව රු. 5000.00 ක කුියටයි  ෙවතින්පන්. එනිසා පම් පිළිබඳව  සභාව විසින් කඩිනම් පියවර 

ගත යුතු බවට මා  ඉල්ලලා සිටිනවා. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

පම් සමඟ අද දින පමම සභාව සාර්ථකව ෙවත්වාපගන යාමට සහපයෝගය ලබාදීම පිළිබඳව 

ස්වූතිවන්ත පවමින් පමයින් සභාපේ වැඩ කටයුතු අවසන් කර සිටිමි.  

 

ස්වූතියි. 

ආයුපබෝවන්. 

 

 

සභාෙති,                 පල්ලකම්,  

මස්වපකළිය ප්රාපද්ශීය සභාව,            මස්වපකළිය ප්රාපද්ශීය සභාව,  

මස්වපකළිය.              මස්වපකළිය. 

 


